

ယာဝဠိပွဲစေတနာ၊ ပဏ္ဍိတံပယိဂူပါသတိ။
နုသောဓမ္မိဓာနာတိ၊ ဒုပ္ပိသူပရသံယထာ။

ယောက်မသည် ဟင်း၏ အရသာကို မသိသကဲ့သို့
လူမိုက်သည် အသက်ရှည်သမျှ ကာလပတ်လုံး
ပညာရှိကို ဆည်းကပ်စေကာမူ သူတော်ကောင်း
တရားကို မသိနိုင်။

(ဓမ္မပဒ)

ထူးခြားသည့် နေ့အပူချိန်များ

ချောက်
၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ဘော်လခဲ
၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
မကွေး
၄၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
အောင်လံ
၄၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ဂန့်ဂေါ
၄၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ တောင်းခံထားသည့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးစရိတ် ကျပ်သန်း ၅၇၀၀ ကျော် များပြားလွန်းကြောင်း လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်စန္ဒာမင်း၏ ဆွေးနွေးချက်အပေါ် ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲရုံ ၄၆၄၇၉ မှ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များအတွက် ကျွေးမွေးစရိတ်ငွေကျပ် ၄၆၀၂ ဒသမ ၄၁၁ သန်းပါဝင်ကြောင်း ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ရှင်းလင်းတင်ပြ



ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၈)ရက်မြောက်နေ့ ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး(၂၈)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၏ မှုနှင့်အခြေခံသဘောအပါအဝင် ရငွေသုံးငွေများ ဆွေးနွေးခြင်းအပေါ် သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းဝင်များက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်က ရှင်းလင်း ရာတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခိုင်မောင်ရည်က ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းသည် ငွေကျပ်(၆)ဘီလီယံ အမြတ်ရှိသည်ဟု ဝန်ကြီးဌာနမှရှင်းလင်းသွားပါကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ *

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်း လုပ်ငန်း၏ဝင်ငွေများအနက် အထွေထွေဝင်ငွေသည် နှစ်စဉ် ကျပ်သန်း(၁၀၀)ကျော်သာဖြစ်ပြီး အများစုမှာ သတင်းစာ ရောင်းရငွေနှင့် ကြော်ငြာဝင်ငွေတို့ဖြစ်။

(၇)ကြိမ်မြောက် တစ်နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးစာချုပ်(မူကြမ်း) ဆွေးနွေးပွဲ ပြန်လည်စတင်

ရန်ကုန် မတ် ၁၇

ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC)နှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT)တို့၏ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးစာချုပ်(Nationwide Ceasefire Agreement-NCA)အတွက် သတ္တမအကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၁၇ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရန်ကုန် မြို့၊ ရွှေလီလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းဗဟိုဌာန(MPC)၌ ပြန်လည် ကျင်းပခဲ့သည်။(ယာဝု) စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ ○



အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအား လေ့လာသုံးသပ်ခြင်း(၂) စာမျက်နှာ >> ၆၊ ၇

အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်၌ ဆက်လက်ကြားနာ စာမျက်နှာ >> ၇

၂၀၀၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် တျာရောတ်မဏ္ဍ နှစ်(၇၀) ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အား ကြိုဆိုရက်ပြုပါသည်။

MECTEL CDMA 800 MHz (3G ၂၂၂)

MECTel ရုန်းအမျှင်းမျှင်း၊ တစ်မိနစ်လျှင် ၃၅ကျပ်နှုန်း၊ Internet ဝန်ဆောင်မှု လျှောက်ထားခြင်းထို အခမဲ့ဖြင့် သုံးစွဲနိုင်ပါကြောင်း၊ သတင်းထောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၁၈-၃-၂၀၁၅ ပုဒ္မဟူးနေ့

စာပတ်ရှိန်မြင့်မားရေး ဝိုင်းဝန်းပေး

အခြေခံစာ အရေးအဖတ်မတတ်ခြင်းသည် မျက်စိအမြင်ကောင်းနေပါလျက် တိမ်သလွှာဖုံး အမှောင်လွှမ်းနေသည်နှင့်တူသည်။ မျက်စိအမြင်ကောင်း မျက်တောင်တစ်ဆုံးသာ မြင်နိုင်စွမ်းသည်။ စာပေပညာတစ်ခုနှင့် နှလုံးသော ပညာမျက်စိမူကား အရာအားလုံးအတွင်းအပြင်မရှိ ထိုးဖောက်မြင်နိုင်စွမ်းသည် အလင်းဓာတ်တစ်မျိုးဟုဆိုနိုင်ပါသည်။

အစပြုလာနိုင်ခဲ့ပြီး အရှိန်အဟုန်မြင့်ဆောင်ရွက်လာခဲ့ရာ ယခုဆိုလျှင် တစ်နိုင်လုံး သက်ကြီးရွယ်အိုစာတတ်မြောက်နှုန်း ၉၅ ရာခိုင်နှုန်း ကျော်လွန်သွားခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ တစ်ဖက်မှာ စာမတတ်သူပျောက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးနေသလို စာတတ်ပြီးသူများ စာဖတ်နိုင်ရန် ရွာတစ်ရွာ စာကြည့်တိုက်တစ်ခုဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးလာခဲ့ရာ ယခုဆိုလျှင် တစ်နိုင်လုံးတွင် စာကြည့်တိုက်ပေါင်း ငါးသောင်းငါးထောင်ကျော်ထိ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ပညာဟူသည် 'ခား'ပမာကဲ့သို့ အသုံးမပြုဘဲ ချောင်ထိုးထားပါက သံချေးတက်၊ ပျက်စီးသွားသည်။ ခားကဲ့သို့ပင် တတ်ထားသည့်ပညာကိုလည်း စွမ်းရည်ထက်မြက်အစဉ်ရှိစေရန် စာဖတ်ရှိန်မြှင့်တင်ပေးသွားဖို့ လိုအပ်ပါသည်။ စာဖတ်ရှိန်မြှင့်တင်၊ စာမဖတ်သူပျောက်ရေးအတွက် ကျေးလက်စာကြည့်တိုက်များက စွမ်းဆောင်ပေးသွားနိုင်ပါသည်။

ဤစာပေရေးချမ်းစင်များကို စာကြည့်တိုက်များမရှိသေးသည့် တောရွာစာသင်ကျောင်းများတွင် ထားပေးနိုင်လျှင် အကျိုးကျေးဇူး ထူးနိုင်ပါသည်။ မြို့နယ်အဆင့်တွင် တာဝန်ရှိသူများ ညှိနှိုင်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သည့်နည်းတူ အဆိုပါမြို့နယ်ရှိ ကျေးလက်ဒေသများနှင့် ကျေးလက်စာသင်ကျောင်းများတွင် "စာပေရေးချမ်းစင်များ"ထားရှိပေးနိုင်လျှင် စည်စည်ကားကားရှိနေမည်မှာ အမှန်ဖြစ်ပါသည်။ ဤလုပ်ဆောင်ချက်သည် လိုအပ်ချက်ရှိသည့်နေရာ ရေရှည်ရာအရပ်တွင် မိုးရွာသွန်းပြီးသကဲ့သို့ပင်ဖြစ်ပါသည်။ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုတွင်လည်း တစ်ဖက်တစ်လမ်းက အထောက်အကူဖြစ်စေမည်အမှန်ဖြစ်ပါသည်။

မိဘဆရာအသင်းများ၏ဦးဆောင်မှုဖြင့် အခြေခံပညာကျောင်းများ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် မတ် ၁၇ အဖွဲ့ ဦးစီးဌာနတို့မှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ(ပညာ) နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် မိဘဆရာအသင်း၊ ကျောင်းကောင်စီများ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ မိဘဆရာအသင်းများ၏ ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေတို့ကို ကွင်းဆင်းသုတေသနပြုတွေ့ရှိချက်များနှင့် လက်တွေ့ဆောင်ရွက်ရာတွင် တွေ့ကြုံရသော အခြေအနေများကို တက်ရောက်လာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု ဒုတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများနှင့် တတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည့် နေ့ရက်ထုတ်ပြန်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆုအတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန Website ဖြစ်သော www.myanmar-education.edu.mm တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်က ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည့် ဒုတိယအသုတ် လူတွေ့ဖြေဆိုရန် ရွေးချယ်ခံရသူ ၁၇၂ ဦးနှင့် မတ် ၁၁ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည့် တတိယအသုတ် လူတွေ့ဖြေဆိုရန် ရွေးချယ်ခံရသူ ၅၆၄ ဦး စုစုပေါင်းရွေးချယ်ခံရသူ ၇၃၆ ဦး သည် ဧပြီ ၁ ရက်မှစ၍ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ မွေးမြူရေးနှင့် ဆေးကုသရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောပညာရပ် များအတွက် လျှောက်ထားသူများသည် နေပြည်တော်(ရေဆင်း)ရှိ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်များတွင် ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်ပညာရပ်များအတွက် လျှောက်ထားသူများသည် ရန်ကုန်မြို့၌ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည် ဖြစ်သည်။ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနက် နောက်ဆုံးအခြေအနေကိုဖော်ပြသည့် Updated အချက်အလက်များ ဖြည့်စွက်ထားသော ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်းပုံစံကို scholarmm2015@gmail.com သို့ မပေးပို့ရသေးသူများအားလုံးသည် မတ် ၂၄ ရက်အရောက် pdf. format ဖြင့် အီးမေးလ်ပေးပို့ရန် လိုအပ်ပါသည်။ လူတွေ့ဖြေဆိုရမည့် နေ့ရက်၊ အချိန်၊ နေရာ အသေးစိတ်နှင့်ကြေညာချက်များကို မတ် ၂၅ ရက်နေ့မှစတင်၍ www.myanmar-education.edu.mm Website တွင် ဖော်ပြမည်ဖြစ်ပြီး တစ်ဦးချင်းထံသို့လည်း အီးမေးလ်ဖြင့် အကြောင်းကြားမည် ဖြစ်သည်။ လူတွေ့ဖြေဆိုရန်လာရောက်ချိန်တွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်း၊ ဘွဲ့လက်မှတ်မူရင်း၊ အမှတ်စာရင်းမူရင်း၊ မိမိ၏စိတ်ဝင်စားမှု၊ ပညာရေးရည်မှန်းချက်နှင့် ဘဝရွေးချယ်မှုအစီအစဉ်အကြောင်း အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ရေးသားထားသော စာလုံးရေ ၄၅၀ ခန့် Scholarship Essay၊ နောက်ဆုံးအခြေအနေကို ဖြည့်စွက်ထားသော Updated ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်း ငါးစုံတို့ကို တစ်ပါတည်းယူဆောင်လာရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းအောင်မြင်သူများကို ပညာသင်ဆုရွေးချယ်ရေးကော်မတီက နောက်တစ်ဆင့် ဆန်ခါတင်ရွေးချယ်၍ ဘာသာရပ်အလိုက် ထူးချွန်သူများကို နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များသို့ လျှောက်ထားနိုင်ရေး ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

Table with columns for exam dates and subjects. Includes 'ရွှေစေ့၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း' and 'နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း'.

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက် တစ်ပြည်လုံးတွင် အများအားဖြင့် သာယာမည်။



ရွှေထိပ်တန်း ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) + ရွှေစက်တော်၊ အလောင်းတော်ကဿပ ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်) + ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသေတ္တာ (နေ့စဉ်) + တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ထမိန်စမ်းရိုက်ဂူ (နေ့စဉ်) + အလောင်းတော်ကဿပ၊ စစ်ကိုင်း၊ ဗုံရွာ၊ ငြိမ်းဦးလှိုင် (နေ့စဉ်) + သင်္ကြန်တွင်း၊ မိတ်ရက်မရိုက်၊ ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းခြင်း 01-701015, 01-710436, 09-5403844, 09-5044830

Journey Star Travels & Tour License 1077 ၁၃ ဧပြီ/၁၇ ဧပြီ ထွက်မည် သင်္ကြန်အထူး ခရီးစဉ် • ရန်ကုန်-တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်းတယ-ကလေး(၄ ည/၅ရက်) • ပုဂံ-ပုဗ္ဗသေတ္တာ (၃ ည/၄ရက်) • မန္တလေး-စစ်ကိုင်း-မြင်းဦးလှိုင် (၃ ည/၄ရက်) အထူးခရီးစဉ်များကို မတ်လအတွင်း ဤတင် Booking လုပ်ပါက Discount နှုတ်ပါသည်။ အမှတ်(၁၆၅)၊ ပထမထပ်၊ ၃၅လမ်း၊ အလယ်ဘလောက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၁-၂၅၂၄၂၅၊ ၃၇၄၀၀၃၊ ၀၉-၄၀၀၆၅၁၂၃၀ Hotline: 09-5068731

မိန့်ဝင်း ပန်းရွှေစက်တော်နှင့် ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်)၊ ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) ၂၂၉၂ ပန်းဆိုးတန်း (အပေါ်လမ်း)၊ ဖုန်း- 01-249871, 255553, 389611, 095137245

ကား မျိုးစုံ (Alphard/Crown/Markii/ဆန်းတော်/Hiace) ၁၃၀၀၀၀၀၀၀၀ ၂၄/၂၆/၄၅/၄၉ ယောက်(၆) များကို ဝမ်းစဉ်အဖိုးနှုန်းအတွက် ယာဉ်ငှားရမ်းမှုများကို ဝင်တိုင် ချိတ်သောဝန်ထမ်းများဖြင့် အားပေးပေးပါသည်။ Ph: 09795549249, 095418126

Grammar & Spoken English Grade-(5,6,7,8,9) ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းစာအထောက်အကူပြု Special Grammar Class Starts on-9-3-2015 General English 4 Skills (Adults) Spoken English (Adults) Ph: 09-43065971, 09-795703172

ပြည်သူ့လွှတ်တော်မှ

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မြေကွက် ပေါင်း ၃၆၉၃ ကွက်၊ လုပ်ငန်းထူထောင် ဆဲနှင့် တည်ဆောက်ဆဲမြေကွက်ပေါင်း ၂၉၇၀ ကွက်နှင့် ဝိုဒေါင်သိုလောင်ရုံ အဖြစ် အသုံးပြုလျက်ရှိသည့် မြေကွက် ၁၂၉၉ ကွက်တို့ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းစတင် နိုင်ခြင်းမရှိသေးသည့် မြေကွက်လွတ် ၂၃၃၉ ကွက်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အမိန့်ချမှတ်ပြီးသော ယာဉ်များအား သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည် နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ လေလံတင်ရောင်းချ ရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေးနိုင်ခြင်း ရှိ၊ မရှိ သိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်လှလှသိန်းက လိုင်စင်မဲ့မော်တော် ယာဉ်များအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ နှင့်အညီ တရားဥပဒေအရ တရားစွဲဆို ပြီး တရားရုံးဆုံးဖြတ်ချက်ကျပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာသိမ်းယာဉ်များကို Open Tender စနစ်ဖြင့်ရောင်းချရန် ကြမ်းခင်းဈေးသတ်မှတ်ရာတွင် တရား ဝင်ပြည်ပမှ လိုင်စင်တင်သွင်းဈေးနှုန်း ထက်မနိမ့်စေရန်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အားလုံး တစ်ပြေးညီဖြစ်စေရေး အတွက် Open Tender မပြုလုပ်မီ စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန တို့သို့ ကြမ်းခင်းဈေးသတ်မှတ်ရေး ဆိုင်ရာ သဘောထားမှတ်ချက် တောင်းခံပြီးမှ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပြီး ရောင်းချမှုမရသော မော်တော်ယာဉ် များအား အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွား ရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာနသို့ နိုင်ငံပိုင်စာရင်းသွင်းရေး လွှဲပြောင်းပေး အပ်ပြီး နိုင်ငံတော်အစီအစဉ်ဖြင့် လိုအပ်သည့် အဖွဲ့အစည်းနှင့်ဌာနများ အသုံးပြုနိုင်ရန် ပြန်လည်ခွဲဝေပေးရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှ တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အားလုံးသို့ ညွှန်ကြားထားပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ Open Tender စနစ်ဖြင့်ရောင်းချရန်အတွက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှ တင်ပြ ခွင့်ပြုချက်တောင်းခံပြီး ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။



စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမျိုးအောင်

ညောင်ရွှေမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးဝင်းဆွေ ၏ “နေအိမ်ခြံမြေပုံကိစ္စ အသေးစား၊ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ (SME)နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် လုပ်ငန်း မှတ်ပုံတင်ခြင်း၊ ချေးငွေနှင့် မတည်မှု ငွေရရှိနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ခြင်း



ညောင်ရွှေမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးဝင်းဆွေ

စသည်လုပ်ငန်းပိုင်းဆိုင်ရာ နည်းလမ်း များ၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့် မည်သို့ မည်ပုံဆောင်ရွက်ရမည်နှင့် ကျေးရွာ များတွင် မြေဂရန်အခက်အခဲရှိသဖြင့် မြေဂရန်အစား မည်ကဲ့သို့ဆောင်ရွက် နိုင်မည်ကို သိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမျိုးအောင်က စီးပွား ရေးလုပ်ငန်းများ မှတ်ပုံတင်ရာတွင် ပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်း ဥပဒေအရ အသေးစားနှင့် အလတ်စားစက်မှု လုပ်ငန်းများကို စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာနတွင်လည်းကောင်း၊ အငယ် စားစက်မှုလုပ်ငန်းများကို အသေးစား စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း မြှင့်တင်ရေး ဥပဒေအရ သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန အသေးစား၊ အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနတွင်လည်းကောင်း၊ ချေးငွေကျပ် နှစ်ဘီလီယံနှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်တို့တွင် ချေးငွေကျပ် နှစ်ဘီလီယံစီ သတ်မှတ်၍ ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

ကျပ် ၂၀ ဘီလီယံကို ခွဲဝေချထားပေး ခဲ့ရာ လုပ်ငန်းအရေအတွက်များပြား သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်း ပြည်နယ်တို့တွင် ချေးငွေကျပ် နှစ်ဘီလီယံစီနှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်နှင့် ကောင်စီနယ်မြေများတွင် ငွေကျပ် တစ်ဘီလီယံစီ သတ်မှတ်၍ ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

သုံးနှစ်စာ မိတ္တူတင်ပြရမည်ဖြစ်သော် လည်း တစ်နှစ်အတွက်သာ တင်ပြလျှင် သော်လည်းကောင်း၊ လျှောက်ထားသူ အမည်ပေါက် ဂရန်/ဘိုးဘွားပိုင်၊ အာမခံ မြေပိုင်ဆိုင်မှု ဂရန်လက်ကျန်သက်တမ်း အား အနည်းဆုံး ငါးနှစ်ရှိရမည်အစား အနည်းဆုံး လေးနှစ်အထိရှိခွင့်ရသော် လည်းကောင်း SME ချေးငွေရရှိနိုင်ရန် အတွက် ဖြေလျှော့မှုများ ပေးထားပါ ကြောင်း၊ ထို့ပြင် ချေးငွေလျှောက်ထားမှု ၏ အာမခံမြေဂရန် အမည်ပေါက်(၃၁) ပုံစံတွင် လယ်ယာမြေမဟုတ်ကြောင်း ထောက်ခံချက်ပါရှိပါက လက်ခံပေးပါ ကြောင်းနှင့် လုပ်ငန်းအနှံ့အမြတ်စာရင်း ကို ယခင်က ပြည်သူ့လက်မှတ်စာရင်း ကိုင်၏ထောက်ခံချက်ဖြင့် ရေးဆွဲရန် လိုအပ်သော်လည်း ယခုအခါ SMIDB ၏ သတ်မှတ်ပုံစံအတိုင်း တစ်နှစ်စာ အတွက် ရေးဆွဲတင်ပြနိုင်ပါက ချေးငွေ ရရှိရေးအတွက် ဖြေလျှော့လက်ခံပေး ပါကြောင်း။

အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ

ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းများကို မိမိနိုင်ငံ၏ မူပိုင်ခွင့်ရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း။



ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမျိုးအောင်

တာဝန်ရှိသည့် ဌာနဆိုင်ရာများက အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သဘော တူညီမှုရရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အရည်အသွေး မြင့်ဆန်များ ကြိုတင်ခွဲထုတ်လုပ်နိုင်ရေး အတွက် ခေတ်မီဆန်စက်အပိုင်းများ

ဖြစ်သည့် ရော်ဘာရိုလာ စပါးအခွံချွတ် စက်၊ ဆန်အရောင်တင်စက်၊ ဆန် အရောင်မညီရွေးထုတ်စက်၊ ကျောက်ခဲ ခွဲထုတ်စက်၊ အလိုအလျောက် ဆန် ရောနှော ယူနစ်များ တပ်ဆင်အသုံး ပြုသည့် ခေတ်မီဆန်စက်များ ပြည်ပမှ ဝယ်ယူတပ်ဆင်ရေးအတွက် အလွယ် တကူ တင်သွင်းနိုင်ရေးကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်း၊ အဆိုပါခေတ်မီစက်များဖြင့် အရည် အသွေးမြင့်ဆန်များ ကြိုတင်ခွဲထုတ်ပို့နိုင် ခြင်းအားဖြင့် ဈေးနှုန်းပိုရလာမည် ဖြစ်သကဲ့သို့ ဈေးကွက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မှု လည်းမြင့်တက်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းများကို ဈေးကွက် ပိုမိုချဲ့ထွင်နိုင်ရေးအတွက် အစိုးရပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် ဖျာပုံပေါ်ဆန်းများကို ပြည်တွင်းဈေး ကွက်တွင် ထိပ်ဆုံးပြန်ရောက်နိုင်ရန် အတွက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူ တောင်သူ လယ်သမားများ၊ ဒေသအတွင်းရှိ ဆန်

စပါးကဏ္ဍမှ အသင်းအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူ များ၊ ဆန်စက်ပိုင်ရှင်များ အားလုံးက ကောင်းမွန်သည့် စိုက်ပျိုးမှုနည်းစနစ် ဖြင့် ကြိုတင်ခွဲခြား၊ သိုလှောင်ခြင်း၊ သယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းများကို စနစ်ကျန စွာ ဆောင်ရွက်သွားသင့်ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများ အပိုင်းကလည်း ပိုင်းဝန်းကူညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေ ကြားသည်။



လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးသက်

ရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ပြည်သူ့ အကျိုးပြုဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကို မိမိတပ်ဖွဲ့၊ ဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်း သဘာဝများအလိုက် ရည်မှန်းချက် တာဝန်များချမှတ်၍ တပ်ဖွဲ့ဦးစီးဌာန အချင်းချင်း ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အပြန် အလှန်ချိတ်ဆက်ပြီး အောင်မြင် နိုင်နင်းစွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

လုပ်နည်းများနှင့်အညီ လုပ်ငန်း တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နေကြရ ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အဆိုပါ တပ်ဖွဲ့၊ ဦးစီးဌာနများ၏ ရည်မှန်းချက်တာဝန်များ အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှုများအား ဗဟိုမှ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပေးခြင်း၊ ထိန်းကျောင်းခြင်း၊ ဝန်ထမ်းရေးရာ ကိစ္စရပ်များအား ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ လုပ်ငန်းသဘောအရ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်များ၏ ဝန်ထမ်းလိုအပ်ချက်များအား ထပ်မံ ဖြည့်တင်းပေးခြင်း၊ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိစေကာမူ ယင်းတို့မှ ရည်မှန်းချက် တာဝန်များကို တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည် နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၏ အနီးကပ် ကြီးကြပ်မှုဖြင့်သာ ဆောင်ရွက်နေမှု များကို ဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အညီသာ ကြီးကြပ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်ရှိ တပ်ဖွဲ့၊ ဦးစီးဌာနများအား ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ ပြဌာန်းချက် များနှင့်အညီ ဗဟိုနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရတို့ ဟန်ချက်ညီ ဖြန့်ခွဲ တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိနေသော ကြောင့် ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ တပ်ဖွဲ့၊ ဦးစီးဌာနများအား သီးခြားဖြန့်ခွဲထုတ် ခြင်း၊ လုပ်ငန်းတာဝန်များအား ခွဲဝေ ပေးခြင်းတို့ကိုဆောင်ရွက်ရန် အစီ အစဉ်မရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြား ခဲ့သည်။

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုသူများ

တောင်ကြီး မတ် ၁၇ ၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၏ ပဉ္စမနေ့ ဖြစ်သော ယနေ့တွင် ရူပဗေဒဘာသာရပ်အား ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)အတွင်းရှိ စာစစ်ဌာနပေါင်း ၅၉ ခုတွင် စာရင်းရှိကျောင်းသား ၈၄၈၈ ဦး၊ ကျောင်းသူ ၁၃၅၂၉ ဦး စုစုပေါင်း ၂၂၀၁၇ ဦး ဖြစ်ပြီး ဖြေဆိုသူကျောင်းသား ၇၇၄၆ ဦး၊ ကျောင်းသူ ၁၂၉၂၆ ဦး စုစုပေါင်း ၂၀၆၇၂ ဦးဖြစ်ပြီး ဖျက်ကွက်ကျောင်းသား ၇၄၂ ဦး၊ ကျောင်းသူ ၆၀၃ ဦး စုစုပေါင်း ၁၃၄၅ ဦးဖြစ်၍ ဖြေဆိုမှုရာခိုင်နှုန်းမှာ ၉၃ ဒသမ ၈၉ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တောင်ကြီးမြို့နယ်အတွင်း စာစစ်ဌာနပေါင်း ၁၃ ခုရှိပြီး စာရင်းရှိ ၆၄၄၉ ဦး၊ ဖြေဆိုသူ ၆၀၃၆ ဦး၊ ဖျက်ကွက် ၄၁၃ ဦးဖြစ်၍ ဖြေဆိုသူစုစုပေါင်း ၉၃ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုယ်ပွားတောင်ကြီး)

သွားပွဲအထိ အကျိုးပြုဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများ

ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဝန်ကြီး ဌာန ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ တပ်ဖွဲ့၊ ဦးစီး ဌာနများသည် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသ ကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အသီးသီး တို့တွင် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရနှင့် နေပြည်တော် ကောင်စီ၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်အုပ်ချုပ် မှုဖြင့် ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံး

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအား သက်ဆိုင်ရာမိဘများထံသို့ ပြန်လည်အပ်နှံ



နေပြည်တော် မတ် ၁၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လက်ဝဲတန်းမြို့တွင် အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ကန့်ကွက်ဆန္ဒပြသည့်အဖွဲ့မှ အကြမ်းဖက်မှုများကြောင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ခေါ်ယူ ထိန်းသိမ်းစစ်မေးခဲ့သူများထဲတွင် တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်များ၌ အမှန်တကယ် ပညာသင်ကြားနေသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအား ပညာဆက်လက် သင်ကြားနိုင်ရေး မိဘများအပေါ် စာနာထောက်ထားသောအားဖြင့် ကျူးလွန် သော ပြစ်မှုများအပေါ် သက်ညှာ၍ မိဘအုပ်ထိန်းသူများအားခေါ်ယူပြီး စနစ်တကျ ပြန်လည်အပ်နှံပေးလျက်ရှိရာ မတ်၁၂ ရက်မှ ၁၄ ရက်ထိ ကျောင်းသား ၁၉ ဦး၊ ကျောင်းသူ ရှစ်ဦးနှင့် သတင်းထောက် နှစ်ဦး အပါအဝင် စုစုပေါင်း ၂၉ ဦးတို့အား ပြန်လည်အပ်နှံပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

မြန်မာယူ-၂၂မှ

ကိုးရီး-ရိုးမရှိဖြင့် နှိုးနှိမ်ခဲ့သည်။ မြန်မာယူ-၂၂ အသင်း၏ ပထမဆုံး နိုင်ငံတကာ ခြေစမ်းပွဲအဖြစ် ဖီဂျီယူ-၂၀ အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာတွင် ရိုးမရှိ သရေကျခဲ့သည်။

ထိုင်း ယူ-၂၂ အသင်းမှာလည်း အာရှခြေစစ်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် အသင်းဖြစ်ပြီး မတ်လဆန်းပိုင်းမှစ၍ ခြေစမ်းပွဲများ ဆက်တိုက်ကစားလျက်ရှိ သည်။ တရုတ်(တိုင်ပေ)၊ ပါကစ္စတန်အသင်းတို့နှင့် ခြေစမ်းကစားရာတွင် ထိုင်းအသင်းမှာ နှစ်ပွဲစလုံး အနိုင်ရထားပြီး မြန်မာအသင်းနှင့် ပွဲအပြီးတွင်လည်း ဝီယက်နမ်အသင်းနှင့် ထပ်မံခြေစမ်းမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်းမှာ မတ် ၂၂ ရက်တွင် မလေးရှားအသင်းနှင့် ရန်ကုန်မြို့တွင် ခြေစမ်းကစားရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ပွိုင့် - ၁၄၆၈ မှ

တစ်ချိန်တည်းတွင် ပွိုင့်-၁၄၆၈ တောင်ကုန်း၏ မြောက်ဘက် တောင်ကုန်းများ၌ တပ်မတော် စစ်ကြောင်းများနှင့် ကိုးကန်သောင်း ကျန်းသူ အင်အားစုများ ထိတွေ့ တိုက်ပွဲ နှစ်ကြိမ် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

အလားတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကုန်းကြမ်းမြို့ မြောက်ဘက်ရှိ လော်ကွာကျိုင်းကျေးရွာ အရှေ့

မြောက်ဘက် မာလုရွှေကျေးရွာ တစ်ဝိုက် တပ်မတော်စစ်ကြောင်း များက နယ်မြေရှင်းလင်းခြင်းဆောင် ရွက်ခဲ့ရာ နေရာ သုံးနေရာတွင် ထိတွေ့တိုက်ပွဲများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ မာလုရွှေကျေးရွာအရှေ့မြောက်ဘက် တောင်ကုန်းတွင် ဖြန့်ခွဲနေရာယူ ထားသည့် ကိုးကန်သောင်းကျန်းသူ အင်အားစုအချို့မှာ တောင်ဘက်သို့ ဆုတ်ခွာသွားခဲ့ပြီး မာလုရွှေကျေးရွာ



တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် ပြန်လည်စေလွှတ်ခဲ့သည့် သတင်းထောက် နှစ်ဦးနှင့် မိဘများထံပြန်လည်အပ်နှံပြီးသည့် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူများစာရင်း

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်	၁၂-၃-၂၀၁၅ မှ ၁၄-၃-၂၀၁၅ ထိ အပ်နှံပြီး			၁၇-၃-၂၀၁၅ အပ်နှံပြီး			စုစုပေါင်းအပ်နှံပြီး			မှတ်ချက်
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	စစ်ကိုင်း	၂	-	၂				၂	-	၂	
၂	ပဲခူး	၁	-	၁				၁	-	၁	
၃	မန္တလေး	၉	၂	၁၁				၉	၂	၁၁	
၄	မွန်	၁	-	၁				၁	-	၁	
၅	ရန်ကုန်	၄	၅	၉				၄	၅	၉	
၆	ရှမ်း(တောင်)	၁	-	၁				၁	-	၁	
၇	ဧရာဝတီ	၁	၁	၂	၁	-	၁	၂	၁	၃	
	ပေါင်း	၁၉	၈	၂၇	၁	-	၁	၂၀	၈	၂၈	
	သတင်းထောက်	၂	-	၂				၂	-	၂	
	စုစုပေါင်း	၂၁	၈	၂၉	၁	-	၁	၂၂	၈	၃၀	

ပြည်တွင်း အရန်စက်မောင်းဆီများ ရောက်ရှိလာ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်အတွက် လိုအပ်သော စက်မောင်းဆီများကို ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်သကဲ့သို့ ပြည်ပမှလည်း တင်သွင်းလျက်ရှိသည်။ ယခုအခါ ကမ္ဘာ့ရေနံဈေးနှုန်းများ ကျဆင်း နေချိန်တွင် နိုင်ငံတော်အတွက် အရန်စက်မောင်းဆီ (ဒီဇယ်ဆီ) သို့လောင်ထားရှိနိုင်ရေး စီမံဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။ စက်မောင်းဆီ (ဒီဇယ်ဆီ) တင်ဆောင်လာသည့် MT Semua Sejati သင်္ဘောသည် မတ် ၁၆ ရက်တွင် အမှတ်(၁) ရေနံချက် စက်ရုံ (သန်လျင်) ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိ၍ စက်မောင်းဆီများ လက်ခံ ချယူလျက်ရှိကြောင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီး ဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့များ ကြိုးပမ်းရှာဖွေဖော်ထုတ်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်၏ စွမ်းအင်လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန်အတွက် ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့များ ပိုမိုတိုးတက်ထုတ် လုပ်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းရှာဖွေလျက်ရှိရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အများ ပြည်သူပိုင်ဆိုင်ရေး မော်တော်ယာဉ်များတွင် အသုံးပြုနေသည့် စီအင်ဂျီ၊ ညောင်တုန်းဓာတ်ငွေ့ရည်စက်ရုံနှင့် မော်ဘီနှင့် ပုသိမ်မြို့နယ်တို့ရှိ ယူရီးယား ဓာတ်မြေဩဇာစက်ရုံများသို့ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်မြို့၏ တောင်ဘက် ၁ ဒသမ ၅ မိုင်ခန့်အကွာ တွင်ရှိသည့် မအူပင်(တောင်) သဘာဝဓာတ်ငွေ့မြေ၌ ယခုပွင့်လင်းရာသီအတွင်း တွင်းသစ်များ တူးဖော်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မအူပင်(တောင်)သဘာဝဓာတ်ငွေ့မြေကို ၂၀၀၇ ခုနှစ် ဧပြီလတွင် တွင်းအမှတ်(၁)မှ သဘာဝဓာတ်ငွေ့စတင် စမ်းသပ်ထုတ်လုပ်နိုင်ခြင်းဖြင့် တွေ့ ရှိခဲ့ကြောင်း၊ အကဲဖြတ်တွင်းနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတွင်းများ စနစ်တကျတူးဖော်ခဲ့ရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမတိုင်မီတွင် တွင်းပေါင်း ၁၂ တွင်းတူးဖော်ခဲ့ပြီး တွင်း သုံးတွင်းမှ နေ့စဉ် လေဆီ လေးစည်နှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ မြောက်ကုပပေးသန်းခန့် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ပေနက်တွင်းအမှတ် (၅)ကို တူးဖော်ခဲ့ရာ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ခိုအောင်းနေသောသဲကြောများ ထပ်မံ တွေ့ရှိခဲ့ပြီး ယင်းတွင်းသစ်မှ လေဆီ ၃၆ စည်နှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ၄ ဒသမ ၃ ကုပပေးသန်းခန့် အောင်မြင်စွာထုတ်လုပ်ရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ယခုအခါ မအူပင် (တောင်) သဘာဝဓာတ်ငွေ့မြေမှ နေ့စဉ် လေဆီ ၇၅ စည်နှင့် သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ ၁၁ ဒသမ ၈၂၃ ကုပပေးသန်း တိုးတက်ထုတ်လုပ်နိုင်ပြီဖြစ်ကာ ယင်းတွင်းသစ်ပေးက အမှတ်(၅)တွင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ခိုအောင်းနိုင်သည့် သဲကြော ၁၅ ကြောတွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် ထိုတွင်းအနီးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ဝိုက်တွင် တွင်းသစ်များ ဆက်လက်တူးဖော်ရန် အစီအမံများချမှတ်ပြီး တူးဖော်လျက်ရှိ ကြောင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ကိုးကန်သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့များ ခိုအောင်းနေထိုင်သည့် မြေအောက်ခန်း (ဝဲပုံ)နှင့် သိမ်းဆည်းရမိ ဆေးဝါးများ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၂) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

- (၁) ပထမအကြိမ် ပျက်ကွက်ခြင်းအတွက် ကျပ်နှစ်သိန်း၊ (၂) ဒုတိယအကြိမ် ပျက်ကွက်ခြင်းအတွက် ကျပ်ငါးသိန်း၊ (၃) တတိယအကြိမ် ပျက်ကွက်ခြင်းအတွက် ကျပ် ခုနစ်သိန်း၊ (၄) တတိယအကြိမ်အထက် ပျက်ကွက်ခြင်းအတွက် တစ်ကြိမ်လျှင် ကျပ်တစ်ဆယ်သိန်း။”

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။ ၁။ ဤဥပဒေကို ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်) ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။ ၂။ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၁ တွင် - (က) “သတ်မှတ်ရာခိုင်နှုန်းအတိုင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်အစား “သတ်မှတ် ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် သတ်မှတ်ငွေပမာဏအတိုင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။ (ခ) ပုဒ်မခွဲ (စ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် - “(စ) ပြေစာ သို့မဟုတ် ငွေလက်ခံရရှိကြောင်း အထောက်အထားကို ထားရှိသော်လည်း ဝယ်ယူသူ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုရယူသူထံသို့ ထုတ်ပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်း သို့မဟုတ် ပြေစာအား ထုတ်ပေးသော်လည်း စည်းမျဉ်း များဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော ကျသင့်အခွန်တန်ဖိုး အတိုင်း အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နိုင်ပေးရန် ပျက်ကွက် ခြင်းတို့ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိပါက ယင်းသို့ ပျက်ကွက်ခြင်း အတွက် ပြေစာ သို့မဟုတ် ငွေလက်ခံရရှိကြောင်း အထောက်အထားတန်ဖိုးအပေါ် ကျသင့်အခွန်၏ တစ်ရာ ရာခိုင်နှုန်း ပေးဆောင်စေရမည်အပြင် ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တစ်နှစ်အတွင်း ပျက်ကွက်မှုအကြိမ်အလိုက် အောက်ပါ ငွေပမာဏကိုပါ ပေးဆောင်စေရမည်-

၃။ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၃၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ) နောက်တွင် ပုဒ်မခွဲ (င) ကို အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည် - “(င) ဤဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့်အတိုင်း လုံလောက်သော အကြောင်းမရှိဘဲ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်း။ ၄။ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ ၃၄ ကို အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်- “၃၄။ ပြေစာ သို့မဟုတ် ငွေလက်ခံရရှိကြောင်း အထောက်အထားကို ထားရှိသော်လည်း ဝယ်ယူသူ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုရယူသူထံသို့ ထုတ်ပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်း၊ ပြေစာအား ထုတ်ပေးသော်လည်း ကျသင့်အခွန်တန်ဖိုးနှင့်ညီမျှသော အခွန်အမှတ်တံဆိပ် ကပ်နိုင် ပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်းတို့အတွက် အထောက်အထားဖြင့် သတင်းပေးတင်ပြသူအား ပုဒ်မ ၂၁၊ ပုဒ်မခွဲ(စ)အရ ကောက်ခံ ရရှိသည့် ဒဏ်ငွေ၏ တစ်ဆယ်ရာခိုင်နှုန်းကို ဆုကြေးအဖြစ် ချီးမြှင့်ရမည်။ သတင်းပေးတင်ပြသူ မည်သူဖြစ်ကြောင်းကို အစိုးရကိစ္စမှတစ်ပါး ဖော်ထုတ်ခြင်းမပြုရ။”

ပြည်သူအများ လေ့လာသိရှိအကြံပြုနိုင်ရန် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့အထိမ်းအမှတ် အလွတ်တန်းဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများစာရင်း ကြေညာ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇ ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ရာသီပြောင်းမှုတုံ့ပြန်မှု ဘက်စုံအသိပြုနှင့် ဆောင်ရွက်မှု Climate Knowledge for Climate Action ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျင်းပသည့် အလွတ်တန်းဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူများ စာရင်းကို ထုတ်ပြန်ကြေညာလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ ပထမဆုကို ဒေါ်ဝေဝေလှိုင်(ဝေဝေလှိုင်)ဦးစီးအရာရှိ (မြို့ပြ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်၊ ဒုတိယဆုကို နော်လယ် မူဖော(ရိုင်း-ပုသိမ်တက္ကသိုလ်) အထက် အထက်(ဟိုင်းကြီးကျွန်း) ငပုတော မြို့နယ်၊ တတိယဆုကို ဦးမြင့်သိန်း(ရွှေရိုး) အထက်(ဟိုင်းကြီးကျွန်း) ငပုတော မြို့နယ်၊ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)ကို ဦးအောင်သန်း(အောင်ခန့်ဖြိုးဝေ) ဦးစီးအရာရှိ (ငြိမ်း) စည်ပင်ဦးစီးဌာန တောင်ငူမြို့၊ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)ကို ဒေါ်နန်းစောညွန့် (စောငယ်ငယ်-မိုးညှင်း) စာကြည့်တိုက်မှူး အိုးအစစ်စာကြည့်တိုက် ဟိုပင်မြို့ တို့က ရရှိကြသည်။

ဆုရရှိသူများသည် ဒေါ်မေခင်ချော ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဆောင်းပါး ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာန ကမ္ဘာအေး ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၁၆၈၄ နှင့် ၆၆ ၂၈၀၈ တို့သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

မီး သတိပြု

ABU Radio Song Festival(2015) တွင် အသုံးပြုမည့် Logo ပြိုင်ပွဲတွင်ဆုရရှိသည့် အမည်စာရင်းထုတ်ပြန်ကြေညာ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇ မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင် သံကြားနှင့် အာရှပစိဖိတ်ဒေသတွင်းရုပ်သံလွှင့်လုပ်ငန်း ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း (ASIA-PACIFIC BROADCASTING UNION-ABU) တို့ ပူးပေါင်း၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေလအတွင်း Radio Asia Conference 2015 နှင့် Radio Song Festival 2015 ကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါပွဲတော်နှင့်အခမ်းအနားများတွင် Banner များ၊ လက်ကမ်းစာစောင်များနှင့် Backdrop များတွင် အသုံးပြုမည့် Logo ကို ပြိုင်ပွဲပြုလုပ်ရွေးချယ်ပြီး ဆုချီးမြှင့်နိုင်ရန် စိတ်ပါဝင်စားသည့်ဒီဇိုင်းပညာရှင်များ အား တစ်ဦးချင်းဖြစ်စေ၊ အဖွဲ့လိုက်ဖြစ်စေ ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြောင်းကို မြန်မာ့အသံနှင့် ကြေးမုံ သတင်းစာများ၊ MRTV နှင့် မြန်မာ့အသံရေဒီယိုအစီ အစဉ်တို့မှ စိတ်ဝင်စားပြီး ပြိုင်ပွဲ၏ သတ်မှတ်စည်းကမ်း ချက်များနှင့်အညီ ပေးပို့ယှဉ်ပြိုင်လာသည့်ပြိုင်ပွဲဝင် ၂၁ ဦး၏ လက်ရာ Logo ၃၂ ခုအနက် ပွဲတော်နှင့် အကိုက် ညီဆုံး Logo တစ်ခုကို မြန်မာနိုင်ငံပန်းချီ၊ ပန်းပု အစည်း အရုံးပဟိုမှ ပညာရှင်များနှင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင် သံကြားမှ ကိုယ်စားလှယ်များပါဝင်သည့် စိစစ်ရွေးချယ် ရေးခိုင်အဖွဲ့က ရွေးချယ်ခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲဝင် Logo များထဲမှ ရွေးချယ်သော Logo ၏ အဓိပ္ပာယ်မှာ မြန်မာကိုယ်စားပြုစောင်းကောက်နှင့် တေးသီချင်းကိုယ်စားပြု ဂီတသင်္ကေတဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပါ



သဖြင့် ရေဒီယိုသီချင်းပွဲတော် (Radio Song Festival 2015) အတွက် ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်း Logo အား ရေးဆွဲသူလက်ရာရှင်မှာ မောင်အောင်ကျော်ခင် (ဘ) ဦးအောင်ကျော်ညွန့်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျေးလက် ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ စစ်ဆေး

မော်လမြိုင် မတ် ၁၇ မော်လမြိုင်မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်ဝင်းဌေးနှင့် မြို့နယ်တည်ဆောက်ရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များသည် မတ် ၁၄ ရက်က မော်လမြိုင် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကော့လျာ၊ ကော့နှပ်၊ ကတိုး၊ ကော့တွန်း၊ ကော့စိန်၊ ကော့ပေါက်ကျေးရွာ အုပ်စုများတွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေနှင့် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရန်ပုံငွေများဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျေးလက်လမ်း၊ တံတား၊ မီးလင်းရေးနှင့် ဆည်မြောင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (ကျေးလက်ဦးစီး)

တောင်ငူမြို့နယ်၌ ရင်ချင်းဆက်အမြှာ အောင်မြင်စွာမွေးဖွား

တောင်ငူ မတ် ၁၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူ မြို့နယ် ကရင်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု ထုံးဘိုကျေးရွာနေ ကိုမင်းမင်းလှိုင် ၏ ဇနီး မခင်မာမိုး(၂၅)နှစ်က ရင်ချင်းဆက်အမြှာ(မိန်းကလေးနှစ် ဦး၊ အလေးချိန် ရှစ်ပေါင်)အား မတ် ၁၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ထုံးဘို ကျေးရွာနေအိမ်တွင် ကျေးလက် ကျန်းမာရေးဆရာမ ဒေါ်မြတ် တေသီဝင်းဖြင့် မွေးဖွားခဲ့ပြီး တောင်ငူ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ ဆက်လက် ပို့ဆောင်ခဲ့သည်။ တောင်ငူပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ တစ်ဆင့် ရန်ကုန်ကလေးဆေးရုံကြီး တွင် ခွဲစိတ်ကုသနိုင်ရေးအတွက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ တိုင်း ဒေသကြီးအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့တို့က လှူဒါန်းငွေကျပ် တစ်သိန်း၊ တောင်ငူ



ခရိုင် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက် ရေးအသင်း၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့တို့က လှူဒါန်းငွေကျပ် တစ်သိန်း နှင့် မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့် ရှောက်ရေးအသင်းက အာဟာရပြည့် လုံလောက်ရေးအသင်းက အသီးသီး ပေးအပ် လှူဒါန်းခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ရန်ကုန် ကလေးဆေးရုံကြီးသို့ တင်ပို့နိုင်ရန် (၁၂၉)

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံး ကိုယ်ပိုင်အမှတ်တံဆိပ် Tablet ထုတ်လုပ်

ရန်ကုန် မတ် ၁၇ be Tablet 10 ကို KMD မှ Microsoft နှင့် Intel တို့၏ နည်းပညာဖြင့် ပေါင်းစပ်ကာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံး ကိုယ်ပိုင်အမှတ်တံဆိပ် အဖြစ် ထုတ်လုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ “နည်းပညာဆိုင်ရာ စက်ရုံတွေမှာ အရင်က သူများထုတ်လုပ်ထားတဲ့ ပစ္စည်းတွေကိုသာ တင်သွင်းရောင်းချ တဲ့ လုပ်ငန်းကိုပဲ အဓိကထားလုပ်ကိုင် ခဲ့တာပါ။ ကိုယ်ပိုင်ထုတ်ကုန်ကို ထုတ်လုပ်ပြီးရောင်းချခဲ့တာမရှိပါဘူး။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ နည်းပညာရေးကွက် ကလည်း သေးတဲ့အတွက် နိုင်ငံ တကာထိပ်တန်းနည်းပညာ ကုမ္ပဏီတွေကလည်း ပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်ဖို့ စိတ်မဝင်စားခဲ့ကြ တဲ့။ အခုအခါမှာတော့ KMD အနေ

နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ပထမဦးဆုံး Original Equipment Manufacturer(OEM)Project အဖြစ် Microsoft ကုမ္ပဏီမှ ဆော့ဝဲလ်နည်းပညာကို ပံ့ပိုးပေးပြီး ကမ္ဘာ့နံပါတ်တစ် CPU၊ Chitset ထုတ်လုပ်တဲ့ Intel ကုမ္ပဏီက ဟာဒ်ဝဲလ်ပိုင်းကို ကူညီပံ့ပိုးပေးထား တဲ့အတွက် be အမှတ်တံဆိပ်ကို စတင်လုပ်ကိုင် နိုင်ခဲ့တာဖြစ် ပါတယ်။ be ဆိုတဲ့ နာမည်လေးရွေးချယ်ဖြစ်ပုံက လူတိုင်း အတွက် သက်ဆိုင်တဲ့ ထုတ်ကုန်လို့ ဆိုလိုတာပါ”ဟု KMD Computer Group မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်တင်တင်အေးက ပြောသည်။ ယင်း Tablet တွင် Window 8.1 ကို အသုံးပြုထားပြီး Microsoft Office 365 ကို တစ်နှစ်စာ အသုံးပြု ခွင့်၊ Skype Credits ဖြင့် နိုင်ငံပေါင်း ၆၀ ကျော်သို့ တစ်လလျှင် မိနစ် ၆၀ စာ တစ်နှစ် အခမဲ့ခေါ်ဆိုနိုင်ခွင့် နှင့် Microsoft Sky Drive ဟုခေါ်သည့် Cloud Storage 1 TB ကိုလည်း တစ်နှစ်စာ အသုံး ပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ယင်း Tablet တွင် Digitizer Pen ပါဝင်သောကြောင့် Notebook အဖြစ်လည်း အသုံးပြုနိုင်မည်ဟု သိရ သည်။ (ခင်ဇော်)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျေးလက်လူငယ်များစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး သင်တန်းဒီဂျစ်ရီမြို့နယ်တွင်ဖွင့်လှစ်

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဒေသခံရပ် ဒီဂျစ်ရီမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကျေးရွာ ၂၈ ရွာအတွင်းရှိ ဒေသခံများအတွက်ကျေးလက်လူငယ်များစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းအား မတ် ၁၆ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ဒီဂျစ်ရီမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒီဂျစ်ရီမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးညိုညိုမှ အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ဒီဂျစ်ရီမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးမျိုးတင်မှသင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း သင်တန်းတွင်ပို့ချရမည့် ဘာသာရပ်များနှင့် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာနနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနများမှ ပို့ချသွားမည့် ဘာသာရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါက်တာတင်အောင်၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးသန်းဌေး၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးအောင်နိုင်နှင့်သင်တန်းသားသင်တန်းသူ ၅၀ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ယခုဖွင့်လှစ်သည့်သင်တန်းအား မတ် ၁၆ ရက်မှ ၁၉ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများအား မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညိုညိုမှ စာအုပ်များနှင့် သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
ကိုကိုရုပ်(နေပြည်တော်)

မွန်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားကို မြို့နယ်သုံးမြို့နယ်၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပသွားမည်

မွန် မတ် ၁၇

မတ်၁၉ ရက်တွင်ကျရောက်မည့် (၄၁) နှစ်မြောက် မွန်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားကို မြို့နယ်သုံး မြို့နယ်တွင်မတ် ၁၈ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ပွဲတော်ကိုမတ်လ ၁၈ ရက်ကနေစပြီးတော့ ကျင်းပသွားမှာပါ။ မနက်ပိုင်းမှာ မော်လမြိုင် သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီးတွင် မွန်ပြည်နယ်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အနေနဲ့ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်

များကို ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပါမယ်။ ညနေပိုင်းမှာတော့ ကမ်းနားလမ်းမှာ ဆောက်ထားတဲ့ အဆင့်မြင့် ဖျော်ဖြေရေးစင်မြင့်နဲ့ ရေပေါ်စားသောက်ဆိုင်ဖွင့်ပွဲလုပ်ပါမယ်။

“မွန်ပြည်နယ်နေ့အထိမ်းအမှတ် လူထုအခမ်းအနားကိုတော့ ၁၉ ရက်နေ့ မနက်မှာ မှုတ်ကောက်တဲ့ ကွင်းမှာ ကျင်းပမှာပါ။ နေ့လယ်ပိုင်းမှာတော့ သံဖြူဇရပ် စက်စက်ကမ်းခြေမှာ ဌာနဆိုင်ရာပြခန်းတွေ၊ ကုန်စည်ပြပွဲတွေ အားကစားပြိုင်ပွဲတွေနဲ့ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ တွေကိုလုပ်ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

အဲဒီနေ့မှာပဲ သံဖြူဇရပ် ဝဲကလီကျေးရွာက 21 Paradise သဘာဝရေပူစမ်း အပန်းဖြေစခန်းဖွင့်ပွဲကိုလည်း တစ်ခါတည်း လုပ်ဆောင်သွားပါမယ်” ဟု မွန်ပြည်နယ်မှ တာဝန်ရှိသူ ဝန်ကြီးတစ်ဦး ကပြောသည်။

ယခုနှစ် မွန်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားကို မော်လမြိုင်၊ မုဒုံနှင့် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်တို့တွင် စည်ကားစွာပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ပွဲတော်ရက်မှာ မတ် ၁၈ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။
ဆက်နေမင်းအောင်



မတ် ၂၇ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် နှစ် ၇၀ ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် ပျဉ်းမနား-တောင်ညိုလမ်း၊ ဆင်ရပ်မီးဖိုခန်းတွင် ကြိုဆိုရေးဆိုင်ဘုတ်အား ဂုဏ်ပြုစိုက်ထူထားသည်ကို မတ် ၁၅ ရက်က တွေ့ရစဉ်။
ဆုထက်လှိုင်

မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် မတ် ၁၇

အင်းတော်မြို့နယ် မော်လမြိုင်ဒေသတွင် ပူပြင်းခြောက်သွေ့သည့် နွေရာသီသို့ ရောက်ရှိလာပြီ ဖြစ်သည့်အတွက် မီးလန့်မှုများ၊ မီးလောင်မှုများ မဖြစ်ပွားစေရန် မီးဘေးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးအတွက် ကျေးရွာအတွင်းရှိ လူနေအိမ်များ၊ ဈေးဆိုင်ခန်းများ၊ အလုပ်ရုံများ၊ စားသောက်ဆိုင်များကို မတ် ၁၄ ရက်မှ စတင် စစ်ဆေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့မော်လမြိုင်ဒေသ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ တပ်ခွဲများနှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များမှ ရပ်ကွက်အသီးသီးသို့ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်နေသကဲ့သို့ ညပိုင်းတွင် မီးဘေးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးအတွက် အသိပညာပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် မော်လမြိုင်ဒေသအရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့သည် မော်လမြိုင်ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်အဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ပူးပေါင်းကာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။
6၈၅

ရေအေးချောင်းကျွန်းတံတားပြီးစီး

မော်လမြိုင် မတ် ၁၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော်မြို့နယ် မော်လမြိုင်နှင့် လေးတန်းရိုးကျေးရွာ သို့ ဆက်သွယ်ထားသည့် ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းပေါ်ရှိ ရေအေးချောင်းတံတားအား ကျောက်စီ သစ်သားခင်းတံတားအဖြစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်မှ လုပ်ငန်းစတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မတ် ၁၅ ရက်တွင် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းပေါ်ရှိ ရေအေးချောင်းတံတားသည် အရှည် ၄၀၀ မီတာ၊ အကျယ် ၁၅ မီတာ အမြင့် ၁၅ မီတာ လက်ရန်းတိုင်အမြင့် သုံးပေခွဲရှိကာ အောက်ခံတိုင်အဖြစ် ကျောက်စီပြီး သစ်သားခင်းတံတားဖြစ်သည်။

ကုန်ကျငွေမှာ သိန်း ၅၀ခန့်ဖြစ်ပြီး တံတားဆောက်လုပ်ရာတွင် ဒေသခံကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ၏ လုပ်အားဒါနဖြင့် ဆောက်လုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းဆောက်လုပ်ပြီးစီးသွားသည့် ရေအေးချောင်းတံတားကို မတ် ၁၅ ရက်က အင်းတော်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူးက ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(6၈၅)

အလင်းရောင် 09421061860, 421099405, 421129597
www.alinyangtravels.com
Yutong, Kinglong, Japan ၀၈(မြို့များဖြင့်)
Mar 20/26/27, Apr 3/12/17 ဖွတ်မည်

၄၅၀၀၀	၇၀၀၀၀	၇၀၀၀၀	၇၀၀၀၀	၇၀၀၀၀
၇၀၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀
၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀
၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀
၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀
၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀
၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀	၉၅၀၀၀

သမဝါယမတက္ကသိုလ် (သန်လျင်) နှင့် WISE College တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်ခဲ့သော
Business Management Higher Diploma (BATCH-1) သင်တန်း၏
Diploma လက်မှတ်အပ်နှင်းသည့် ဘွဲ့နှင့်သဘင်အခမ်းအနားကို
ပြီးမြောက်အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည်အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း

ဦးမြင့်ဇော်
President and Founder - Professional Marketer Association
CEO and Chief Consultant - Ground Solution Co. Ltd.

ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
ဆေးပစ္စည်းများကို နိုင်ငံတစ်ဝန်းဖြန့်ချိရန်အတွက် စိတ်အားထက်သန်စွာ ရေရှည်တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နိုင်သော ဝန်ထမ်းကောင်းများ အလိုရှိသည်။ လစာကောင်းမည်။

1. Medical Product Assistant - (M/F 5p)
M.B.B.S,U-30y/o,
2. Medical Product Specialist - (M/F 5p)
B.Med Tech (Lab) U-30y/o
3. Medical Representative - (M/F 5p)
B Pharm U-30y/o
4. Sales and Marketing - (M/F 10p)
ဘွဲ့ရအသက်(၃၀)နှစ်အောက်(B.N.Sc in preferred)
5. Computer Operator - (F 4p)
ဘွဲ့ရအသက်(၃၀)နှစ်အောက်၊
Computer(MS Word+Excel) ကျွမ်းကျင်သူ
6. Packing & Delivery - (M/F 5p)
အထက်တန်းအောင်၊ အသက်(၃၀)နှစ်အောက်
7. Driver - (M/F 5p)
အသက်(၃၅)နှစ်အောက်၊ လိုင်စင်သက်တမ်းအနည်းဆုံး(၃)နှစ်
စိတ်ဝင်စားသူများ ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊
ရဲစခန်း ထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်တို့၏ ဝိထ္တုကို CV
Form နှင့်အတူ တွဲ၍ အမှတ်-၉၉(ခ)၊ အခန်း(၃၀၆)၊ မြေဇလမ်း၊
မြေကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ (တနင်္လာနေ့ မှ စနေ-
နေ့) ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ရောင်းမည်
သိန်း ၅၁၀ (ညှိနှိုင်း)
အသင့်ပြင်ဆင်ပြီး၊ တတိယအလွှာ
(၁၃. ၅x၅၅)ပေ၊ 2 Bedroom, Korea
ပါကေးနှင့် ကြွေးမြီခင်းပြီး သစ္စာလမ်းနှင့်
သံသုမာလမ်းဆုံအနီး။
Ph:09-73166680,09-5159822,
09-5141080

မီးသတိပြု

FAME Nature-Q10[®]
Coenzyme Q10-30mg
နည်းပညာ
ISO 9001 : 2008
ISO 14001 : 2004
OHSAS 18001 : 2007
GMP Certified
Organic Certified

FAME Appletec[®]
Quercetin 100 mg
ပန်းသီးဝေ
ISO 9001 : 2008
ISO 14001 : 2004
OHSAS 18001 : 2007
GMP Certified
Organic Certified

ပြည်တွင်းရေးရာ

အင်းတော်ကြီးဒေသ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနပိုင် ငါးသားဖောက် အဆောက်အအုံ ငါးမှုန့်၊ ငါးသန်ပြုစုကုန်များ တည်ဆောက်

မိုးညှင်း ၁၇
 ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ် အင်းတော်ကြီးဒေသ မမုံကိုင်ကျေးရွာအုပ်စု မမုံကိုင်ကျေးရွာ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနပိုင် ငါးသားဖောက်စခန်းမြေနေရာတွင် သဘာဝငါးသယ်ဇာတ ပေါများကြွယ်ဝရေးအတွက် ငါးသားဖောက်အဆောက်အအုံ ငါးမှုန့်၊ ငါးသန် ပြုစုရေးကုန်များ တည်ဆောက်လုပ်ကြံခြင်း သိရသည်။
 အင်းတော်ကြီးဒေသတွင် သဘာဝဒေသမျိုးရင်း ငါးမျိုးစိတ်များ ပေါများကြွယ်ဝလာစေရေး ဒေသခံပြည်သူများကို ငါးရိက္ခာပိုမိုဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးနှင့် ဒေသတွင်း ငါးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ငါးသားဖောက်အဆောက်အအုံ၊ ငါးမှုန့်၊ ငါးသန်အစရှိသည့် ငါးမျိုးစိတ် ၁၅ မျိုးခန့်ကို ပြုစုစောင့်ရှောက်ပြီး မွေးမြူနိုင်ရန်အတွက် ပြုလုပ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
 “ကျွန်တော်တို့ အင်းတော်ကြီးဒေသထဲမှာ သဘာဝငါးသယ်ဇာတတွေ ပိုမိုပေါများလာပြီး

တော့ နှစ်စဉ်ငါးထုတ်လုပ်နိုင်မှုတွေ ပိုမိုတိုးတက်မြင့်မားလာအောင် ဆောင်ရွက်နေတာပါ။ ဒီလိုငါးထုတ်လုပ်နိုင်မှု ယခုထက် ပိုမိုတိုးတက်လာရင် ဒီအင်းကြီးကို အမြဲပြုပြီး တံငါလုပ်ငန်းကို လုပ်ကိုင်နေကြသူတွေအတွက် ဝင်ငွေတိုးတက်လာမယ်။ နောက်ပြီးတော့ ဒီဒေသအနီးတစ်ဝိုက်က ငါးမွေးမြူသူတွေဖားကန်မြို့နယ်အထိပါမကျန် ငါးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်လိုသူတွေကို လုပ်ကိုင်နိုင်အောင် ကျွန်တော်တို့ ငါးမွေးမြူရေးဌာနက ငါးသားပေါက်တွေကို စနစ်တကျ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသွားမှာပါ။ အင်းတော်ကြီးအင်းအတွက်ကတော့ ငါးသားပေါက်တွေကို အခမဲ့နှစ်စဉ်လွှတ်ပေးနေပါတယ်။ အရင်နှစ်တွေက ငါးသားပေါက်တွေကို မီးရထား၊ မော်တော်ကားတွေနဲ့ သယ်ယူရတဲ့အတွက် ကုန်ကျစရိတ်လည်းများသလို ဆုံးရှုံးမှုလည်းများပါတယ်။ အခုလို ဒီဒေသ ဒီနေရာမှာ ကျွန်တော်တို့ ငါးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းက ငါးသားဖောက်အဆောက်အအုံနဲ့ ငါးမှုန့်၊ ငါးသန် ပြုစုရေးကုန်တွေကို တည်ဆောက်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်မယ်



ဆိုရင် ကုန်ကျစရိတ်လျော့နည်းပြီး ဆုံးရှုံးမှုလည်း နည်းပါးမယ်။ ဒေသတွင်း ငါးမွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်နေသူတွေဆီကိုလည်း တိုက်ရိုက်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်မှာဖြစ်တဲ့အတွက် ဒေသအကျိုးကိုလည်း များစွာဖြစ်ထွန်းစေမှာပါ” ဟု အင်းတော်ကြီးဒေသ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန တာဝန်ခံဦးပြည်ဖိုးဖော်က ပြောသည်။
 ငါးသားဖောက်အဆောက်အအုံ၊ ငါးမှုန့်၊ ငါးသန်ပြုစုရေးကုန်များအားတည်ဆောက်နေခြင်းကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပြီးစီးနိုင်ရေး

အတွက် အင်းတော်ကြီးဒေသ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယင်းအဆောက်အအုံပြီးစီးပါက ငါးခြစ်ချင်း၊ ရွှေငါးကြင်း၊ ငါးခုံးမကြီး၊ မြက်စားငါးကြင်း၊ ငါးဒိန်းစသော ဒေသရင်းငါးမျိုးစိတ်ပေါင်း ၁၅ မျိုးတို့ကို သားဖောက်ထုတ်လုပ်ပြီး အင်းတော်ကြီးအင်းအပြင် ဒေသတွင်း ငါးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်လိုသူများသို့ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (၁၅၈)

ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များ အတွက် Sky Net ရုပ်သံဖမ်းစက်များ ထောက်ပံ့

မြင်းမူ ၁၇
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များအတွက် ထောက်ပံ့သော Sky Net ရုပ်မြင်သံကြားဖမ်းစက်များ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၁၄ ရက်က မြင်းမူမြို့ရွှေပြည်သာခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 ဆက်လက်ပြီး မြို့နယ်စီခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က ဂိုဏ်းဆိုင်ကျေးရွာ၊ သမ္မတကျေးရွာနှင့် ပဲတောင်း(တ)ကျေးရွာရှိ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်သုံးတိုက်အတွက် Sky Net ရုပ်မြင်သံကြားဖမ်းစက်သုံးစုံပေးအပ်ခဲ့သည်။
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့သည် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မြင်းမူမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်ငါးတိုက်အတွက် Sky Net ရုပ်မြင်သံကြားဖမ်းစက်ငါးစုံနှင့် ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်နှစ်တိုက်အတွက် SAMSUNG LED ရုပ်မြင်သံကြားပြက်နှစ်လုံးကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 အခမ်းအနားတွင် မြင်းမူမြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ် ပြန်/ဆက်ဦးစီးမှူး ဦးယဉ်မင်းအောင်က ကျေးလက်နေပြည်သူများ စာဖတ်ခြင်းအပြင် ရုပ်သံအစီအစဉ်များ ကြည့်ရှုခြင်းဖြင့် အသိပညာ၊ ဗဟုသုတများ တိုးပွားနိုင်ပြီး သတင်းအချက်အလက်များကိုလည်း သိရှိနိုင်စေရန် Sky Net ရုပ်မြင်သံကြားဖမ်းစက်များ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

အောင်စိုးဝေ

ဂန့်ဂေါမြို့နှင့် ကလေးမြို့နယ်စပ်ကျေးရွာများအတွက် ကျေးလက်လမ်းဖောက်လုပ်

ဂန့်ဂေါ ၁၇
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါမြို့နယ်ရှိ ဟံသာဝတီကျေးရွာနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့နယ် အင်းကျွန်း၊ ကျောက်ပြတ်ကျေးရွာများသို့ ဆက်သွယ်သွားလာနိုင်သည့် ကျေးလက်ကျောက်ချောလမ်း ၃ မိုင် ၂ ဟာလုံကို နိုင်ငံတော်ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၁၃၁ ဒသမ ၁၃၉ သန်း

ဖြင့် ဂန့်ဂေါမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် တင်ဒါအောင်မြင်သည့် ဟိုတယ်သီပေါကုမ္ပဏီက ဖောက်လုပ်နေကြောင်း သိရသည်။
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်အောင်၊ ဂန့်ဂေါခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်မောင်ဇင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

ဦးလှဝင်းအောင်တို့နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ပြီးခဲ့သည့်ရက်သတ္တပတ်က သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 ကလေးမြို့နယ် အင်ကျွန်း၊ ကျောက်ပြတ်နှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိကျေးရွာဒေသများသည် စပါးအပြင် ပဲ၊ နှမ်းစသည်တို့ကို စိုက်ပျိုးကြရာ ကျေးလက်လမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းဖြင့် ဒေသ

ထွက်ကုန်သီးနှံများကို ဂန့်ဂေါ-ကလေး ရထားလမ်းနှင့် ကားလမ်းပေါ်တွင်ရှိသည့် ဟံသာဝတီကျေးရွာသို့ လွယ်လင့်တကူ ပို့ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ယင်းအပြင် ဟံသာဝတီရွာသို့ ဆက်သွယ်သွားလာနိုင်သည့်အတွက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးတို့အတွက်ပါလွယ်ကူချောမွေ့စေမည်ဖြစ်သည်။ (၄၆၅)

<p>2015 သင်္ကြန် Bali + Singapore တွင်း ဧနီ နဲ့ GO ပြေ</p> <p>HAPPY TRIP...</p> <p>April-13~17 Only \$-1500</p> <ul style="list-style-type: none"> တိုရိုးဖား (8D/7N) USD-1980 April-13~20 ဂျပန် (9D/8N) USD-2700 April-12~20 တူပင်း - ငပတျင်း - ဂွန်ဟိုင်း (8D/7N) April-12~19 USD-1700 ပကာဒို - ငဟင်ငကင် (8D/7N) April-13~20 USD-1750 ဘာလီ + စင်ကာပူ (7D/6N) April-13~19 USD-1500 စင်ကာပူ (5D/4N) April-13~17 USD-990 <p>အမှတ် (၁၀၉)၊ (ပ)ထပ်၊ စဉ့်အိုးတန်းလမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ 01-378 503, 378 127, 250 734</p>

ရွှေဒဂုန်း
 ကျိုက်ထီးရိုး(၁၄၀၉) ချောင်းသာ (၁၄၀၉) ငွေဆောင် (၁၄၀၉) 209077, 209388, 09-73167000

COHABO
 ချောင်းသာ/ငွေဆောင် ဝရိတ်ခြင်း-80000
 No- ၁၁/၁၃၊ သွားငွေဆင်းရုံ ဝဲတောင်၊ Ph-09 731 61773 09 516 1773

အာဂ္ဂနဂါး
Asia Dragon ကျိုက်ထီးရိုး
 ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
 Ph : 703790, 09-861-9008 707062, 09-861-7770

B.L.T Travels
 သင်္ကြန်အထူးခရီးစဉ် April 12
 ပုဂံ၊ ပုဂံ၊ မန္တလေး (အထူးခရီးစဉ်) 140000
 တောင်ကြီး၊ အင်းစိမ်း၊ ပင်းတယ်
 ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ-ညောင်ဦး၊ ပုဂံ၊ ရွှေ
 09-73163538, 09-31785622

Trumpet Travels & Tours
 Pa(3) Padonmar Street, Sanchaung Township, Yangon.
March လန်စီတိုရက်နှင့် **April** လသာမြို့နယ်တိုရက်အထူးခရီးစဉ်များ။
 ● တောင်ကြီး-အင်းစိမ်း-ဝဲတောင် (၄ညရက်) March 26/April 12
 ● ပုဂံ-ညောင်ဦး-ပုဂံ-မန္တလေး (၄ညရက်) March 26/April 12
 ● ယူနင်း-မင်းဘူး-စစ်ကိုင်း-မြိုင်ချောင်း (၄ညရက်) April 12
 ● ငွေဆောင်တောင်မြေ အနီးခရီးစဉ် (၃ညရက်) April 4
 ကျွန်ုပ်တို့သည် အသင်းအဖွဲ့များအတွက် သီးသန့်အစီအစဉ်များကို စိတ်တိုင်းကျစီစဉ်ပေးပါသည်။
 Hot Line- 09 250021676, 09-5182767, 09 43089536

Myanmar El Dorado Paradise (MEP) Travel & Tour
 မန်ကော - ပတ္တရား (၃ည ၄ရက်) (13 April) 360 USD
 စင်ကာပူ (၃ည ၄ရက်) (13 April) 600 USD
 March 25 နောက်ဆုံးထားပြီး စာရင်းပေးသွင်းပါ
 Phone 01-505929 , 01-521963, 09254774773, 0973174886

SAM PAR
soft drink
 “တစ်ကဒ် ဝယ်လျှင် တစ်ကဒ် လက်ဆောင်”
 မုယာဦး အချို့ရည်ကို အစဉ်အမြဲဝယ်ယူအားပေးခဲ့ကြသော မိဘပြည်သူများအား ကျေးဇူးတုံ့ပြန်သောအားဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၁) ရက်နေ့မှစ၍ “တစ်ကဒ် ဝယ်လျှင်တစ်ကဒ် လက်ဆောင်” အထူး အစီအစဉ်ဖြင့် စတင်ရောင်းချပေးနေပြီ ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
 Mandalay Hotline- 09-421096037, 09-421096038

ကြေးမုံ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူမြို့၊ ဧကရာဇ်သရေဆောင် သမိုင်းဝင် ရွှေဆံတော်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ (၁၃၇၇)ခုနှစ်၊ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကြီး ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်းကြေညာခြင်း

MEGA TWO STAR အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ပုဂံ-ပုဂံ-ပုဂံ (ရက်စက်စေ့) ညဉ့်ခရီး ၈၀၀၀/-

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရွှေပြည်သာစက်မှုဇုန်အိုင်(၂+၃)အတွင်းရှိ စက်ရုံများသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားတိုးချဲ့ပေးနိုင်ရန် 33/11KV, 20 MVA Power Transformer

Travels & Tours သူခလမ်းညွှန်
◆ပုဂံ(ဆီမီ)ဝေဝေပန်း(၁၀၀၀)+ပုဂံပုဂံ(၁၀၀၀) Mar 26, Apr 17
◆တောင်ကြီး+အင်းလေး+ပင်းတလဲ+တလေး+လှိုင်တော်+ခမာဆိုး Mar 26, Apr 12, 18

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

အသိပေးကြေညာချက်
ဂျပန်နိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံနှင့် မလေးရှားနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V ATLAS HIGHWAY V.224A သင်္ဘောသည် ၁၉-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ တုန့်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

JADE MOTION ဘန်ကောက်(မြောက်) ဓာတ်အားဓာတ်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစနစ် (11 to 17.4.15) သို့မဟုတ် (11 to 15.4.15) / (16 to 20.4.15) သို့မဟုတ် - 150000/-

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း အမှတ်(၃)ဓာတ်မြေဩဇာစက်ရုံအကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း လုပ်ငန်းအတွက် စိတ်ပါဝင်စားသူများအား ဖိတ်ခေါ်ခြင်း (Letter of Expression of Interest)

‘ရလဒ်’ ကောင်းဖို့ ‘ကျောင်းကောင်း’ ရွေးပါ
ALL D ALL D ALL D ALL D ALL D
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ခွင့်ပြုချက် မတ်ပုံတင် အမှတ် (ကက-၁၃/၄၄/၀၆၅) ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းနှင့် ဘော်ဒါ FORWARD အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း

“UK UNIVERSITIES ADMISSION FAIR”
University of Sheffield, University of Sussex, University of Leeds, University of Leicester, University of Strathclyde, University of Surrey, University of Glasgow, University of Liverpool, City University London

သင်ဥပဒေ(စိုက်ပျိုး) ၅၃၅၊ သုမင်္ဂလာလမ်း (၁၁)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ။ ဖုန်း-၀၁-၅၆၅၅၆၇၊ ၀၉-၃၀၂၆၁၂၆၀

UNIQUE STAR TRAVELS

ဥရောပ(အင်္ဂလန်) အမေရိကား ဩစတြေးလျ
 Apr:7,9,12,13 (\$ 3900) Apr:8 (\$4400) Apr:11,12 (\$ 3400)

ဟောင်ကောင်၊မကာအို ပေကျင်း+ရှန်ဟိုင်း+ ဟောင်ကောင်
 Apr:12 (\$ 1900) Apr:11,12 (\$ 1900)

ကိုရီးယား ဂျပန်
 Apr:11,12 (\$ 2300) Apr:9,10,11,12,13 (\$ 2300)

ကမ္ဘောဒီးယား၊ဗီယက်နမ် စင်ကာပူ၊မလေးရှား
 Apr:11 (\$ 1300) Apr:13 (\$ 1300)

70/A,Kabaaye Pagoda Rd.Bahan.8604964, 8604965, 8604966, 708353, 705723, 0973109133, 0973109144, 0973109155, 0973109166

ဗန်ကောက်၊ပတ္တရာ(6)D [Dream/Safari World, Emerald Buddha, Byoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya] Mar:21,28/Apr:10,11,12,13,14,17,25 (\$ 300)

ဗန်ကောက်၊ဖူးခက်(6)D [PhiPhi / James Bond Island, Fantasy Show]
 Mar: 28 / Apr: 11,12,13,14 (\$500)

ဗန်ကောက်၊ချင်းမိုင်(6)D Mar: 21 / Apr: 11 (\$500)

ဗန်ကောက်၊ဖူးခက်၊ချင်းမိုင်(8)D Mar: 21 / Apr: 11 (\$700)

ဖူးခက်(4)D Mar: 28 / Apr: 10,11,12,13,18 (\$300)

ချင်းမိုင်(4)D Mar: 28 / Apr: 13,14 (\$300)

ကုမင်း၊သလီ၊လီကျန်း၊ရှန်ဂိုဏ်း(6) Mar:14,28/Apr:11,12 (\$400)

UNIQUE TRAVELS & TOURS CO.,LTD

တောင်ကြီး Mar: 26 / Apr: 11,12,13,18 (185,000)

ပုဂံ၊တောင်ကြီး Apr: 12 (250,000)

ပုဂံ(စွယ်တော်လေးဆူ) Mar: 26 / Apr: 12,13 (185,000)

ပုဂံ၊မန္တလေး Mar: 26 / Apr: 12,13 (185,000)

ပုဂံ၊ရွှေစက်တော် Mar: 26 / Apr: 12,13 (185,000)

ချောင်းသာ Apr:8 (Hotel Max) (90,000)

ငပလီ Daily (Merciel Hotel & Resort) (280,000)

ငွေဆောင် Daily (80,000)

ပညာနန်းတော် နွေနေ့ကျောင်းကြီး

နေ့ ၃-လ အထူး မတ် ၉-ရက် ဖွင့်မည်။

နေ့နေ့ကျောင်း ဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက် နွေကျောင်းပိတ်ရက် ၃-လအတွင်း ဘာသာစုံ ၆-ဘာသာစလုံး၏ ပြဋ္ဌာန်းချက်မှ ရှေ့ပိုင်းသင်ခန်းစာများကို ကြေညာရာ သင်ကြား လေ့ကျင့်ပေးပါမည်။ ဤသို့ ကြိုတင်ပြင်ဆင် သင်ယူထားခြင်းအားဖြင့် နွေလတွင် ကျောင်းကြီးဖွင့်သည့်အခါ စာလိုက်နိုင်သော ကျောင်းသား/သူတစ်ယောက် ဖြစ်လာပါမည်။ ဤသို့ နှစ်စတွင် စာလိုက်နိုင်လျှင် တစ်နှစ်လုံးပင် စာလိုက်နိုင်ပါမည်။ စာပျော်၊ စာတော်သော ကလေးတစ်ဦး ဖြစ်လာပါမည်။ နှစ်စကတည်းက စာပလိုက်နိုင်ပါက လည်း တစ်နှစ်လုံးတွင် စာအခက် ကြိုတင်ပါသည်။ ဝမ်းခေတ်၊ အင်တာနက်ခေတ်၊ မော်ရှ်တောကြီးခေတ်တွင် ကျောင်းသားနှင့်ကျောင်းစာသည် အဆက်မပြတ် ထိတွေ့ သင်ကြားနေမှသာ ပညာရေးကို အာရုံ စူးစိုက်နိုင်ပေလိမ့်မည်။ ဤအကြောင်းကြောင့် ဘယ်ကျောင်းကြီးမှာပိတ်တက်တော် နွေရာသီမှာတော့ ပညာနန်းတော် နွေနေ့ကျောင်း ကို တက်ကြွအောင် တက်သင့်ပြီ။

ခွဲခြားရေး ကွန်ပျူတာ၊ ပန်းချီနှင့် ကရားတေးဒီ (စနေ၊ တနင်္ဂနွေ)။ တတ်ယတန်းမှ အငွေပေးအထိ ကျောင်းသား/သူများအား တစ်ဦးလျှင် Laptop တစ်လုံးစီဖြင့် ကွန်ပျူတာ သင်ကြားရေးကို တစ်ပတ်လျှင်တစ်ချိန် ပုံမှန်အတန်းချိန်တွင် သင်ကြားပေးမည်။

ပညာချစ်ချစ်သူ ကျောင်းအသီးသီးတွင် နဝမတန်းနှစ်ဝက်စာမေးပွဲ၌ အဆင့် ၁ မှ ၅ အထိ ရရှိခဲ့သူများအား အခမဲ့ ပညာတော်သင်ဆု ချီးမြှင့်ပါမည်။

ကျောင်းဆင်းကမ်း ကျောင်းဝတ်စုံ ပြုစီမံမှုကိုသာ ဝတ်ဆင်ရမည်။ ပြဋ္ဌာန်းထားသောကျောင်း စည်းကမ်းများကို တိကျစွာလိုက်နာရမည်။

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန မှတ်ပုံတင်နံပါတ် ကက-၁၃/၀၉/၀၀၀

စာရိတ္တ၊ စည်းကမ်း၊ ပညာတွင် စံပြု

ဂုဏ်ထူးဦးအောင်ခိုင် (အင်္ဂလိပ်စာ)

သမိုင်းတံခွန်ဦးထွန်းနွယ်

ဦးစီးတည်ထောင်သော

ပညာနန်းတော် အ.ထ.က

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း အထူးအဆင့်မြင့်ဘော်ဒါ

ဘော်ဒါ ၈တန်း၊ ၉တန်း၊ ၁၀တန်း

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် ဘော်ဒါဆောင်နေရာပြည့်ပါပြီ

အကောင်းဆုံးပညာ အကောင်းဆုံးနေရာ အကောင်းဆုံးဘော်ဒါ

- အဆောင်မှူး (၁၅) ဆရာ ဆရာမများ အလိုရှိပါသည်။

ပညာနန်းတော် နွေနေ့ကျောင်းကြီး

ကျောင်းဖွင့်ရက် တနင်္လာမှ သောကြာ ... မတ် ၉-ရက်မှ မေ ၃၁-အထိ

အတန်း	ကျောင်းချိန်	ကျောင်းလခ	ဝင်ကြေး
သူငယ်တန်း	နံနက် ၈:၃၀ မှ ၁၁:၄၅ နာရီ	၃၅၀၀၀ ကျပ်	မရှိ
၁-တန်း	။	၃၅၀၀၀ ကျပ်	။
၂-တန်း	။	၃၅၀၀၀ ကျပ်	။
၃-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၄-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၅-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၆-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၇-တန်း	။	၄၀၀၀၀ ကျပ်	။
၈-တန်း	။	၄၅၀၀၀ ကျပ်	။
၉-တန်း	။	၅၀၀၀၀ ကျပ်	။
၁၀-တန်း	။	၆၀၀၀၀ ကျပ်	။

- ကျောင်းလခကို လစဉ် လဆန်း (၅)ရက်အတွင်း ပေးသွင်းရပါမည်။
- ပုံမှန်နေ့ကျောင်းကြီးကိုလည်း ဤလခ အတိုင်းသာ ယူပါမည်။
- ပုံမှန် နေ့ကျောင်းကြီး၌ အချိန်ပြည့် စာသင်ချိန်မှာ တစ်နေ့ (၅) နာရီ ဖြစ်သည်။

နေ့နေ့ကျောင်းကို မတ် ၉ - ရက်ဖွင့်မည်။
 ပုံမှန်နေ့ကျောင်းကြီးကို ဇွန် ၁ - ရက်တွင် ဖွင့်ပါမည်။

မြို့အမှတ် 118 A/B ကျွန်းရွှေမြိုင်လမ်း၊ VIP-1 ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်ရွာ၊ သုဝဏ္ဏ၊ ဖုန်း 01-577 605 ရန်ကုန်မြို့အနီး ကျောင်းကားရှိသည် ကျောင်း - A-2, A-3 (တက်လမ်း)၊ သံသုမာလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ၊ ဖုန်း 09 73036827, 09 47074649

ရန်ကုန်မြို့၏အစည်ကားဆုံး
SHOPPING AREA
 တွင် ထူးခြားခမ်းနားစည်ကားစွာ
 ကျင်းပမည် ဖြစ်ကြီး

သင်္ကြန်အကြို
ကုန်စည်
ဩဇာကြီး

Junction Square
 ရေပန်းစရိယာ

၂၇.၃.၂၀၁၅
 မှ
 ၃၀.၃.၂၀၁၅
 နံနက် (၉) မှ ည (၉) နာရီ

မြခန်းစုံခမ်းရန်
Smart Group
 Ph: 01-656875
 01-667473
 09-73014777

THE UNIVERSITY OF NORTHAMPTON

MIC Myanmar Imperial College

Myanmar Imperial College

မှ ဂုဏ်ယူလေးစားစွာအသိပေးအပ်ခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အရှိန်အဟုန်မြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုများအတွက် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ စွမ်းစွမ်းတပ် ပါဝင်ထမ်းဆောင်ပေးလျက်ရှိသော အနာဂတ်ခေါင်းဆောင်များအတွက် အထူးရည်ရွယ်၍ The University of Northampton (UK) မှတိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် Doctor of Business Administration - DBA ကို Northampton University နှင့် Myanmar Imperial College တို့ပူးပေါင်း၍ မြန်မာပြည်တွင်ပထမဆုံးစတင် ဖွင့်လှစ်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ဂုဏ်ယူလေးစားစွာအသိပေးအပ်ပါသည်။

April Intake!

DBA
 Doctor of Business Administration

Top 50 UK Business School*

* Guardian University Guide 2013-2014

The University of Northampton (UK)

MIC Myanmar Imperial College

No. 62 (C), Inya Road, Kamayut Township, Yangon, Myanmar.

MIC New Campus 2015

09 732 10001 / 09 4211 00222

ကြေးမုံ

မစ္စတာမြန်မာ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ
 Mr. Myanmar
 9DBN (11 - 19 April) **Japan** USD 3200
 6DSN (12 - 17 April) **Bangkok** USD 760
 SINGAPORE AIRLINES
 ၃ဘိုင်း(၁၃-၁၈ ဧပြီ) ဟောင်ကောင်(၁၄-၂၁ ဧပြီ) စင်ကာပူ(၁၂-၁၆ ဧပြီ) ကိုရီးယား(၁၁-၁၈ ဧပြီ) ဗူးဘက် ဝီယက်နမ်
 တိုက်(၂၃/၃၀) ပထမထပ်၊ ဝဟိုရိစည်အိမ်ရာ၊ လမ်းမတော်၊ TEL: 228828, 09799753144, 09799753155

သန္နိဿယ သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ
 တိုက်(၂)၊ အဆုံး ၂၀၆ မြိုင်တေလ်အိမ်ရာ
 ✓ ပြုစုပေးသော အခန်းများ APR 13 09-423 743 233
 ✓ မူပိုင်ခွင့်၊ မြေပိုင်ခွင့်၊ မြေအကျိုးခွင့် APR 12 09-421 014 940
 ✓ ကားပိုင်ခွင့်၊ မြေအကျိုးခွင့်၊ ကုန်ပစ္စည်း APR 13 01-653575 (Ext:211)
 ✓ ဖောက်ခွဲခြား အခွင့်အလမ်း APR 13

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender)ခေါ်ယူခြင်း
 ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ တောင်ကြီးခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်နယ်ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လမ်း/တံတားလုပ်ငန်းများအတွက် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော လမ်းခင်းကျောက်ရွယ်စုံအား မြို့နယ်အလိုက် (မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်) ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် ပစ္စည်းပေးသွင်းလိုသူများ တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအမှတ် အမှတ်(၁) (၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်)
 ၁။ တင်ဒါပိတ်မည့် ရက်/အချိန် - ၃၁-၃-၂၀၁၅ ရက်၊ ၁၆နာရီ
 ၂။ တင်ဒါဖွင့်မည့် ရက်/အချိန် - ၁-၄-၂၀၁၅ ရက်၊ ဇူဝန်နာရီ
 ၃။ တင်ဒါတင်သွင်း/စိစစ်ရွေးချယ်မည့်နေရာ - ခရိုင်အင်ဂျင်နီယာမှူးရုံး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ တောင်ကြီးမြို့။
 ဖုန်း-၀၈၀-၂၁၂၁၀၄၂
 ၄။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

လှူဒါန်းရန်၊ လက်ကားဖြန့်ချိရန်နှင့် ကုန်ပစ္စည်း Promotion လက်ဆောင်ပေးရန် ဒီဇိုင်းစုံ၊ ရောင်စုံ အိတ်မျိုးစုံကို စက်ရုံတိုက်ရိုက်ဈေးနှုန်းဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။
 အမှတ် (10)A၊ ဧပြည်ထောင်စု၊ တိုက်လေးဈေးလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ Ph-01-200133/392216

(၁)ရုံ - 1500 Ks	(၁)လုံး - 1650 Ks	(၁)လုံး - 1350 Ks	(၁)လုံး - 600 Ks	(၁)လုံး - 1000 Ks
(၁)လုံး - 1500 Ks	(၁)လုံး - 2900 Ks	(၁)လုံး - 3500 Ks	(၁)လုံး - 3500 Ks	(၁)လုံး - 1500 Ks

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ငှားမည်။
 - ဓမ္မစေတီလမ်းသွယ်၊ ဗဟန်း၊ (70' x 90')၊ 2RC၊ MBR (1)၊ BR (4)၊ Air Con (5)၊ Ph (1)၊ အဆင့်မြင့်ပြင်ပြီး။ 5000\$ / Month
Ph 09-254 808 667

FT Consulting
 ခိုင်မာသော စီးပွားရေး တိုးချဲ့မှုအတွက်လမ်းစာ
 အာရှပစိဖိတ်သာမက နိုင်ငံတကာ Brand များနှင့် စီးပွားရေးစတင်တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်ဖို့ စဉ်းစားနေတယ်ဆိုရင် FT Consulting (အကြံပေးကုမ္ပဏီ) အကူအညီဖြင့် အခုပဲစတင်လိုက်ပါ။
FT Consulting (အကြံပေးကုမ္ပဏီ) သည် -

- ၁၉၉၁ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံတကာနှင့် ချိတ်ဆက်လုပ်ကိုင်နေသော စီးပွားရေးမဟာဗျူဟာ အကြံပေးလုပ်ငန်း (Strategic Business Consulting Firm) ဖြစ်ပါသည်။
- စီးပွားရေးနယ်ပယ်စုံတွင် အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သော အကြံပေးအတိုင်ပင်ခံ ၂၀ ဦးနှင့် ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။
- နိုင်ငံတကာ Brand များထံမှ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ရယူခြင်း (Franchising)၊ စီးပွားရေးညှိနှိုင်းစေ့စပ်ပေးခြင်း (Business Matching) နှင့် အကြံပေးခြင်း (Consulting) ဝန်ဆောင်မှုများကို အထူးဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။
- အစားအသောက်နှင့် ဖျော်ရည်လုပ်ငန်း၊ ပညာရေးနှင့် သင်တန်းများ၊ ဖက်ရှင်ဒီဇိုင်း ဖြန့်ချိမှုနှင့် အခြားလုပ်ငန်းများကိုလည်း ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။

အသေးစိတ် စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက အောက်ပါလိပ်စာသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
 အမှတ် - Hi ကန်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ လှိုင်မြင်းမိုရ်ကန်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 Mobile: 09 253060670, 09 972603093
 Email: sawkedopo@consultft.com
 Website: www.consultft.com

apple Ginseng Silky Hair Coat
 FDA မှ အလှကုန် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ထောက်ခံချက်အမှတ် - 1309 PC 0021
 အဖိုးတန်ကွင်းဆင်းမြစ်နှင့် ဝိတာမင်အီ၊ တို့၏ အစွမ်းကြောင့် ဆံပင်နီခြင်း၊ ဆံပင်နှစ်စွ ဖြစ်ခြင်း၊ ဆံသားပျက်စီးခြင်းများကို မြန်လည်ကောင်းမွန်စေပါသည်။
 ဓနုစဉ်ပုံမှန် လိမ်းပေးခြင်းဖြင့် ဆံပင်သားကို ပိုမိုသားကဲ့သို့ နက်မှောင်တောက်ပစေပါသည်။

ရန်ကင်း (ရုံးချုပ်) - အမှတ် (A/ ၂၉)၊ ဦးပိတရလမ်း၊ (၃၄) တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ မြောက်အုပ်စုစက်မှုရန်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း - (၀၁) ၅၈၁၃၉၀၊ ၅၈၁၈၈၆၊ ၅၈၁၈၈၄၊ (၀၉) ၈၆၁၈၀၈၀၊ ၄၉၂၁၆၄၀၈
မန္တလေး (ရုံးခွဲ) - အမှတ် (၅၀/၅၁)၊ တတ (၁၂)၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း - (၀၂) ၅၀၅၂၃၂၊ ၅၀၅၂၃၂၊ (၀၉) ၅၀၂၀၄၉

ကျီးပေါင်းရောဂါ ဆိုလျှင် ကြို့ပင်ကောက်မြို့ သမားတော်ကြီး ဦးချဲ့မြင့် ၏ ရွှေသမင် ကျီးပေါင်းရောဂါ
 အမှတ်တံဆိပ်
 သောက်ဆေး၊ လိမ်းဆေး၊ အထူးအုံဆေး (ကြပ်ထုပ်ဆေး)ကို သတိရလိုက်ပါ။
 ပင်ရင်း - အမှတ် (၇၆) ပန်းတင်လမ်း၊ ကြို့ပင်ကောက်မြို့။ ဖြန့်ချိရေး - အမှတ် (၂) ကန်သာယာလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း ၀၁ ၆၆၄၆၂၆

ခြင်္သေ့ညီနောင် အကြောအားတိုးဆေး
 (လူကြီးတိုင်း ပရိယုဒဆောင်ထားသည့်ဆေးဝါးတစ်ခုလက်) အသက် (၄၀) နှင့်အထက် လူကြီးများတွင် အများဆုံး တွေ့ကြုံခံစားရသည့် ဝေဒနာများ ဖြစ်ပါသည်။
 • သန္ဓေကွဲယွင်းမှု၊ အကြောများ ဝေလပ်ခြင်း၊ အကြောဆိုင်ခြင်း
 • ကြောကြောတိုင်းခြင်း၊ ဖုတ်တရက် ထလျှင်ပထမဆုံးခြင်း
 • နှုတ်အကြောအဆန်၊ မကောင်းခြင်း
 • လမ်းလျှောက်လျှင် ဝေလပ်ခြင်း၊ တိုက်ဆိုင်ခြင်း
 • ကိုယ်လက်မာအီမသာဖြစ်ခြင်း
 • နှုတ်အကြော အကြောအားတိုး ဆေးဝါးကြီး တိုက်ဆိုင်ခြင်း သွေးလေ့ကျောက်ခြင်း တို့အတွက်
 တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR 011337(0115)

အမှတ် (၂) ကန်သာယာလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း ၀၁ ၆၆၄၆၂၆

ကြေးမုံ

POPULAR STAR Travel & Services

လမ်းဆန်းပျော်ရွှင် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

တောင်ကြီး - အင်းငလး - ပင်းတယ ကလေး - ထပ်သစ် - ငွေတော်ကကျ	ပန္နလေး - ပင်းကွန်း ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း
Mar 26 - 130000 ကျပ်	Mar 26 - 130000 ကျပ်
Apr 11,12,13,17 - 190000 ကျပ်	Apr 12,17 - 150000 ကျပ်

Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

အမှတ် ၄၄ (ပထမထပ်)၊ နံ့သာလမ်း၊ ဌာနာရပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်။
Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

NEW MOTION Travels & Tours

အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်ပေါ်သည်။

ရွှေလျားသစ်လွင် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

ရွှေတော်တော် - Mar; 26	ထားဝယ်-ကန်ချောပုရီ - April; 13
မန္တလေး - Mar; 26, April; 13,17	မန္တလေး-တောင်ကြီး - April; 12
ပုဂံ - Mar; 26, April; 12,13,17	ပုဂံ-တောင်ကြီး - April; 11,12
တောင်ကြီး - Mar; 26, April; 11,12,13,17	ပုဂံ-ရွှေတော်တော် - April; 12,13
အလောင်းတော်ကဿပ - Mar; 26, April; 12,13,17	မြောက်ဦး - April; 13
မိုးကုတ် - April; 13	ငွေဆောင် / ငွေလီ - April; 13,15

အမှတ်-16၊ ကွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။ Ph; 527 922, 538 811, 09-731 48922, 09-4925 2911, 09-4925 2922

GO & GO Travels and Tours

အင်္ဂလန် - ဗုဒ္ဓဂါယာ
အမေရိကား - သီရိလင်္ကာ
ဩစတြေးလျ - ဂျပန်
ဟောင်ကောင်-မကာအို-ဘန်ကောက်
စင်ကာပူ-အင်ဒိုနီးရှား(ဘာစန်)-မလေးရှား

သင်္ကြန်ခရီးစဉ် အပန်းဖြေ အထူး ခရီးစဉ်များ

- ဟိန္ဒူ/ ဟာလောင်းတေး
- ပတ္တယား/ ဆီရမ်ရီ/ အနီကောဝင် ကမ်းခြေအပန်းဖြေ
- ဗန်ကောက်/ ပတ္တယား/ အယုဒ္ဓယ ခရီးစဉ်များ
- စင်ကာပူ/မလေးရှား/ ဗန်ကောက်
- ကိုရီးယား
- ဇူဘိုင်း
- ပူးဇက် / တာလီ / ဓမ္မာလိပိတ
- ဧရာဝတီ / ငွေဆောင် / ငွေလီ

၂ရောပ နိုင်ငံခရီးစဉ်များ -
ပြင်သစ် - အယ်ဂျီယန် - ဟော်လန် - ဂျာမဏီ - ဆွစ်ဇာလန် - အီတလီ
ဂျာမဏီ - ပိုလန် - ဝေလ်စ် - ဟန်ဂေရီ - ဩစတြေးလျား - ချက်

Contact : 09-252586021, 09-261066443
09-5154804, 01-292465, 02-72553

Royal Gandamar Travels & Tours

မဟာသင်္ကြန် အထူးခရီးစဉ်များ

1. အင်းဝလေး-တောင်ကြီး-ထန်စမ်းဂူ-ကလေး-ပင်းတယ(ရှုရက်)	Mar 26	၁၉၀,၀၀၀
	Apr 12/17	၂၀၀,၀၀၀
2. ပုဂံ-ညောင်ဦး-ပုဗ္ဗ-ပုဂံ(ရှုရက်)(ရှုရက်) (VIP Executive)	Mar 26	၁၇၀,၀၀၀
	Apr 13/17	၁၇၀,၀၀၀
3. မန္တလေး-စစ်ကိုင်း-မင်းကွန်း-ပြင်ဦးလွင်-ဒီးဒုတ်ရေတံခွန်(ရှုရက်)	Mar 26	၁၆၀,၀၀၀
	Apr 11/17	၁၉၀,၀၀၀
4. အလောင်းတော်ကဿပ-စစ်ကိုင်းကောင်းမှုတော်-ပုံရွာ-ပုံညောင်သမ္ဗုဒ္ဓ (ရှုရက်)	Mar 26	၁၅၀,၀၀၀
5. အလောင်းတော်ကဿပ-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း-ပုံရွာ-ပုံညောင်သမ္ဗုဒ္ဓ (ရှုရက်)	Apr 12/17	၂၂၀,၀၀၀
6. ပုဂံ-ပုဗ္ဗ-ပုဂံ-မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင် (ရှုရက်)	Apr 11	၂၃၀,၀၀၀
7. ပုဂံ-ပုဗ္ဗ-ပုဂံ-အင်းဝလေး-တောင်ကြီး-ထန်စမ်းဂူ-ကလေး(ရှုရက်)	Apr 13	၃၀၀,၀၀၀
8. ထားဝယ်ရှင်ကိုးရှင်-မောင်းမကန်ကမ်းခြေ-မော်လမြိုင်-ကျိုက်စစ်(၆ရက်)	Apr 13	၂၃၀,၀၀၀
9. ဘားအံပုများ-ရေပူစမ်း-မော်လမြိုင်-ကျိုက်စစ်-စက်စီ (၃ရက်)	Apr 18	၉၅,၀၀၀

>ပြည်-အကောင်တောင်-ပျဉ်းမောင်း (၃၀,၀၀၀)
>ကရင်ပြည်နယ်-ဘားအံပုများနှင့်ရေပူစမ်း (၃၅,၀၀၀) >မော်လမြိုင်-ကျိုက်စစ်-စက်စီကမ်းခြေ (၃၅,၀၀၀)

အမှတ် (၆၉)၊ စုတင်၊ တိုင်းဆန်းလမ်း၊ လမ်းဆုံတော်မြို့နယ် (near Junction Mawtin) 3*Hotels, Scania Express, Meals, Guide စရိတ်ငြိမ်း
Call: 09 333 53275, 09 250 892626, 09 36590 808, 09 3659 2255

စော်ဘွားလေးမိုင်မိုင်မောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ

သံမဏိသံသယ အဆင့်မြင့် စတီး တလိတ်စားသွားဆူးကြိုးများကို စျေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် တိုက်ရိုက်ရောင်းချ တစ်ဆင့်ပေးနေပါသည်။

ရန်ကင်းအရောင်းခန်း(၁) - အမှတ်(၃၄/ A) ကမ္ဘာအေးတော်လမ်း (နင်းဆီကုန်းဘိုဘွားရိပ်သာ) ဝဟန်းမြို့နယ်။
Ph: 01-545531, 01-8603141, 09-5008161

အရောင်းခန်း(၂) - အမှတ်(၃၆/ A) ပြည်လမ်း (၉) မိုင်၊ မရမ်းကုန်း။
Ph : 01-656521, 09-421024731, 09-421024741

အရောင်းခန်း(၃) - အမှတ်(၁၁၅) အင်း(၅) များမြို့နယ်နှင့်ပုလဲမြို့နယ်တစ်ဆင့် စော်ဘွားမြို့နယ်ကောင်စီ အင်အားမြို့နယ်။
Ph: 01-642748, 01-642905, 01-646574

GUSTO Institute of Information Technology

လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီသော Database တစ်ခုကို ခန့်တကျ Design ရရှိ အကောင်အထည်ဖော်လိုသူများအတွက်

Database Design & Development Course

- ယနေ့ခေတ် Commercial Software Application တိုင်းတွင် Database သည် မပါမဖြစ် ဖြစ်သောကြောင့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပတွင် အောင်မြင်သော Software Developer ဖြစ်လိုသူတိုင်းသည် Programming နည်းပညာများကိုသာမက Database တစ်ခုကို ခန့်တကျ Design ရရှိ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် လေ့လာထားသင့်ပါသည်။
- ကျွန်ုပ်တို့တွင် လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက် (Requirement) ဖော်ပြချက် အကောင်အထည်ဖော် Database Design တစ်ခု တွက်ဖော်လာစေရန် ဆောင်ရွက်သွားရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့် (Requirement Analysis, Conceptual Design, Logical Design, Physical Design) အစရှိသည် တို့ကို Case Studies များသုံး၍ လက်တွေ့လေ့လာရမည်ဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်း ပြည်ပတွင် Database Specialist လုပ်လိုသူများအပြင် NGO များ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အဖွဲ့အစည်းများတွင် Database နှင့် သက်ဆိုင်သော Information Officer လုပ်နေသူများပါ တက်ရောက်သင့်ပါသည်။

No. 289 (A) , Pyay Road ,Sanchaung Tsp, Yangon. Tel: 09 - 73031302, 09 - 8628806, 01 - 503715.

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ

အဆင့်မြင့် Laminate Flooring ကြမ်းခင်းပြားများကို စျေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် တိုက်ရိုက်ရောင်းချပေးနေပါသည်။

အမှတ်(၂၇၁)၊ အလယ်ရွှေတိုင်းလမ်းပေါ်၊ ရွှေတိုင်းဟိုတယ်ဘေး၊ ဝဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
Ph : 01-8603151, 01-8603389, 09- 5426261, 09-73152381

တိုက်နဲ့ခြံနဲ့နေကြမယ်

(၄' ၅" x ၆' ၀" ဝယ်ယူမှု) လမ်းဖျက်အစားအစာ အုတ်တိုင်းပတ်လည် သတ်လှည့်သော တစ်ထပ်တိုက်သစ် အိမ်အကျယ် (၂) ခန်း အကျိုးအသစ် (၃) လုံး ကိုယ်ပိုင် ငွေ/မီး ပြည်ပြည်စုံ ငွေ ကျောင်း ကာကွယ် ဖန်တိုက် ကားအရောင်းစင်တာ စက်မှုဥစ္စာများနှင့် ဖြတ်၍ မြို့ပြ ကားများလှည့်ပေးရန် သစ်လှည့်ပတ်ပေးရန် စစ်အေးလမ်းသာ အနားယူခြင်း ပြင်ဆင်ပတ်သော ငွေရောင်းကား တောင်ဘို (၇) လမ်းကွက်၊ ဖမ်းဆည်းလမ်းမကွက်၊ ကမ်းကွက်လမ်း ကျပ် (၅၃၅) ခန့်၊ ဖုန်း 09-250283165, 09-73135444, 09-974608398 (အကျိုးအောင်များ ၂%)

သစ္စာရှင်
မားမားလှမ်းလှမ်း
Hi-Ace, Alphard
ကားဖျိုးဖျိုးတွင်းမြို့ပြင်ပန်းနိုင်သည်။
Ph: 09-73215988, 09-254051537

ဓနဌာနန်း ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ တာဝန်ယူဆောက်လုပ်သည့် **Wealthy Palace Condominium**

Promotion ကာလ 20.3.2015 မှ 31.3.2015 တိ ၃ ထပ်ကွင်း ကမ်းခြေ

1. 1026 စတုရန်းပေ (19' x 54') (10' အမြင့်)
2. Pile Foundation (Myanmar V-Pile)
3. Ready Mixed Concrete
4. 8 ယောက်စီးဓာတ်လှေကား (KONE Brand)
5. Master Bedroom 1 ခန်း + Single 1 ခန်း
6. Dinning & Kitchen Room ကြွေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
7. Kitchen Counter+ Steel Basin 1 လုံး
8. Bathroom & Toilet 2 ခန်း ကြွေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
9. Central ရေပေးဝေမှုစနစ် (အဝိစီ + ဂျိုးဖြူ)
10. လုံခြုံရေး CCTV ကင်မရာ + မီးစက် ၁ လုံး
11. Original သံချောင်း၊ SCGဘိလပ်မြေ၊ ဓပေါက်စက်အုတ်
12. Power Line & Lighting Line နှင့် အရည်အသွေးမီ မီးကြိုးများဖြင့် အသုံးပြု တည်ဆောက်ပါသည်။

၅ ခန်းသားတောင်ရောင်းချပါသည်။ (ဦးရှာလှစနစ်)

အမှတ် ၁၊ ငပတ္တလမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။

၂၄ နာရီ အချိန်ကျသေးချော

ရုံးခန်း - အမှတ် ၁၀၅၂/က၊ အင်းဝလမ်း၊ (သုမင်္ဂလာလမ်းအနီး) ၆ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ Ph- 09 8650304 , 09 799995588 , Hot Line- 09 73201349 , 09 420023213

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

ရွှေပြည်ဟိန်း ကုသိုလ်ဖြစ် ဆေးရုံ ပြေလ၊ ၂၅-၂၆၊ (၄၆)ကြိမ်မြောက် မျက်စိရွှေစိတ်အလင်းဒါနုပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်
 ပြေလ (၂၅၊ ၂၆)ရက်တွင် ဦးရေ(၅၉၀၀)ပြည့် ၄၆-ကြိမ်မြောက် မျက်စိရွှေစိတ် အလင်းဒါနုပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင်(၁)ဦးအတွက် ရွှေစိတ်ခြင်း အလှူတော်ငွေ ၄၀၀၀/-ကို အလင်းဒါနု အလှူရှင်အဖြစ်သတ်မှတ် ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊
 ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
 လှူဒါန်းရန်ဌာန - **သီတာရွှေပြည်ဟိန်း ဓမ္မဒါနုဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း၊ ဗြည့်သာယာ၊ ရန်ကင်း၊** (ကျိုက္ကသံဇူပါဝမ်း၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းအနီး) မုန်း- ၀၁-၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉
 ရွှေစိတ်တိုင်ကမ္ဘောဇဘဏ် အခွင့်အလမ်းအကောင့် (Account No.00730200701690301) ဘက်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

သင်္ကြန်ကျောင်းပိတ်ရက်ရှည်မှာ " သားသားမီးမီး " တို့ပျော်ရွှင်မှုနှင့် အတွေ့အကြုံ ဗဟုသုတသစ်များ ရရှိစေရေးအတွက် **Nice Fare Travel** နှင့် ခရီးသွားကြစို့...
 ✓ **စင်ကာပူ - မလေး** ***** (7Night / 8 Day) ခရီးစဉ် Hotel
 စင်ကာပူမှာ ကလေးများအကြိုက် Universal Studio ကစားကွင်း၊ River Safari , Graden by the Bay ,မလေးတွင် Genting High land ကလေးကစားကွင်း၊ Sunway Langon နှင့် တာလီတွင် Uluwatu Sun Set , Kecak Dance , Tanah Lot Temple , စေးဝယ်ရန်အတွက် Kuta Are နှင့်အခြားခရီးစဉ်များ
 ✓ **စင်ကာပူ - ဘာလီ** ***** (7Night / 8 Day) ခရီးစဉ် Hotel
 ✓ **ဟောင်ကောင်** ခရီးစဉ် ***** (7Night / 8 Day) Hotel
 Ngong Ping 360 , **Disney Land** ကလေးကစားကွင်း၊ Repluse Bay, **Ocean Park** ကလေးကစားကွင်း နှင့်အခြားခရီးစဉ်များ
 ✓ **မန်ကော့စ် - ပတ္တရာ** ခရီးစဉ် ***** (5 Night / 6 Day) Hotel
 စင်ကာပူတွင် ကလေးများအကြိုက် Dream World , Safari World Madame Tussauds , Siam Ocean World နှင့် Shopping **ပတ္တရာတွင်** Alcazar Show ,Coral Island ,Art in Paradise 3D Noong Tropical Garden နှင့်အခြားခရီးစဉ်များ
 သတိပြုရန် - ခရီးစဉ်တွင် MD , GM နှင့်အတူအကြို ပြုပါရန် လိုအပ်ပါသည်။
 အနီးကပ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ ပြင်ပမှ အဖူးအဖျား Tour Leader မပါပါ။ အကြောင်း အမျိုးမျိုးပြုပြီး အခြား အပိုကြေးများလုံးဝ (လုံးဝ) မကောက်ခံပါ။
 ခရီးစဉ် အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက - **၀၉၅၁၃၉၂၄၁၄ ၀၉၅၅၅၅၂၅၂၅ ၀၉၅၅၅၅၂၅၂၅**

Konica **ချော့ချော့** WEDDING DRESS PHOTO STUDIO
 အမှတ်(၁၃၄)၊ ဆူးလေဘုရားလမ်း၊ ရန်ကုန်တိုင်း၊ မီးသတ်ရှေ့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။
 Tel:01 256251, 01 372292
မင်္ဂလာ
 ဓါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်
ဘွဲ့ ဓါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်
 (ကျွန်တော်တို့ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေတာ သင်လှဖို့)

၅၅ သင်္ကြန်မှာ ချိန်အထူ ခရီးသွားရအောင်... ချိန်စိုက်ထွားရတာ အရမ်းအဆင်ပြေအောင်ဆိုတဲ့ မိတ်စကား/ထပ် များအတွက် အထူးစေတနာထုတ်လိုက်ရအောင်။
 Restaurant, Hotel, VIP Tour Express - SCANIA (2+1, 2+2) ကားသစ်ကြီးများဖြင့်
 သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များအားလုံး 50% Discounts အားလုံးစိုက်ခြင်း **Apr-12/13/17**
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်းတယ်-ကလေး-မွေတော်ကတ္တူ-ထပ်စမ်း
 (ကိုလုံဆရာတော်ထံထူးခြားဖြစ်စဉ်မှူးမျှော်ရန်) ၄၂၂/၅ရက် **ယခင် 32၀၀၀ ယခု 16000**
ပုဂံ-ညောင်ဦး-ပုဗ္ဗိ-ပခုက္ကူ (စွယ်တော်လေးဆူပြည်၊ ပြည်၊ လမ်းဘုရားရုံ) ၄၂၂/၅ရက် ခရီးစဉ် **16000**
ပုဂံ-မန္တလေး-စစ်ကိုင်း-ပြင်ဦးလွင် (စွယ်တော်လေးဆူပြည်၊ ပြည်၊ အထူး) ၄၂၂/၅ရက် (ညစိုင်း Dinner စားရင်း ငွေပြန်ပြုပါ။) **ယခင် 32၀၀၀ ယခု 16000**
အလောင်းတော်-မန္တလေး-စစ်ကိုင်း-ခုံရွာ
 ပုဂံဝင်းဆူတီတီတယ်တွင် (၂)ညအိပ် ၄၂၂/၅ရက် **ယခင် 34၀၀၀ ယခု 18000**
 ၂၀၁၅ သင်္ကြန်အတွက် သီးသန့်အဆင့်မြင့် ဝရိတ်ခြင်း ခရီးစဉ်အားလုံး ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
 အမှတ်(၅၄)၊ Orange Center ဘေး၊ ဝေလယုန္တလမ်း၊ သင်္ကြန်ကျွန်း။ အိမ်စိုင်းရာဇာတ်လက်မှတ်ဝန်ဆောင်မှု
 Ph: 09-420073607, 09-73211079, 09-49250637

၂၀၁၅ နှစ်သစ်ကူး မဟာသင်္ကြန်တွင် သင်္ကြန်မဏ္ဍပ် တပ်ဆင်ဆောက်လုပ်လိုသူများအတွက် **သတင်းကောင်း !!!**
 အရည်အသွေးမြင့် **Scaffolding** များဖြင့် **OUR SERVICES**
 ♦ သေသပ်လှပသော ဒီဇိုင်းများဖြင့် အလှဆင်ဆောက်လုပ်နိုင်ခြင်း | ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများမှ လိုက်လံ တပ်ဆင်ပေးခြင်း
 ♦ ဝေါဟ်းနိုင်ခြင်း | သင့်တင့်သော ဈေးနှုန်းများ
 ♦ တပ်ဆင်ရလွယ်ကူပြီး အချိန်ကုန်သက်သာစေခြင်း | သတ်မှတ်ပေးထားခြင်း
09 73201130, 09 31070936, 09 33243360

ဗလင်းတန် ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ် စာပေ လေ့လာဖို့

Actions in **10 Years**
WYNE SU KHINE THEIN
ONE LADY SHOW
21-MARCH-2015 / TIME: 6PM
M.E.P (MYANMAR EVENT PARK)
 Exclusively Sponsored By **OPPO** SMARTPHONE
 TV Live On: MRTV4, 4HD, For Tunes / TIME: (7PM - 10PM)
 Tickets Available @ 4TV Showrooms, City Mart / Free Tickets on www.facebook.com/oppomyanmar




**POLO CLUB (ASIA)
RESIDENCE**



- * ရန်ကုန်မြို့၏ အထင်ကရဖြစ်လာမည့် ဥဒထပ်အမြင့်ရှိသော ကမ္ဘာ့အဆင့်အိမ်ရာစီမံကိန်း
- * ဆန်းသစ်သော စိတ်ကူးများဖြင့် ပုံဖော်ထားသည့် ရန်ကုန်မြို့တွင်းမှ ခေတ်မီလှပသော မြို့ပြငယ်လေး
- * ဆက်သွယ်သွားလာရန် လွယ်ကူကောင်းမွန်သော ၆လမ်းသွားလမ်းမကြီး ၂ခု၏ဆုံရာတွင် တည်ရှိခြင်း
- * စင်ကာပူနိုင်ငံမှ ဗိသုကာပညာရှင်များ၏ လက်ရာမြောက် နောက်ဆုံးပေါ်ကွန်ဒိုအိမ်ရာဒီဇိုင်း
- * ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးအား မိမိ၏နေအိမ်မှ ဖူးမြော်နိုင်မည့်အခွင့်အရေး
- * အင်းယားကန်ရေပြင် နှင့် ကန်တော်ကြီး တို့၏ စိတ်ကြည်နူးဖွယ်ကောင်းသော ရှုမြင်ကွင်း
- * အချိန်ပြည့် လျှပ်စစ်ဝန်ဆောင်မှုစနစ် နှင့် မိသားစုတိုင်းအတွက်လုံခြုံစိတ်ချရသော ၂၄နာရီလုံခြုံရေးဝန်ဆောင်မှုစနစ်
- * Olympic size ဝေ(၁၅၀)ကျော်အရှည်ရှိမည့် infinity edge ရေကူးကန် နှင့် gym, jacuzzi, spa, sauna, steam rooms, cigar room, clubhouse, multi purpose rooms အစရှိသော ကွန်ဒိုဝန်ဆောင်မှုများ

WWW.POLOCLUBASIA.COM

HOTELINES: 09-795889588 | 09-796889688 | 09-797889788

Sales Gallery : No 51/A, Corner of East Race Course Road and Laydaungkan Road, Tamwe Township, Yangon, Myanmar.

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

စက်မှုဇုန်(၂၄)ခုတွင် မြေကွက်ဖော်ထုတ်ထားရှိမှုမှာ မြေကွက်ပေါင်း(၁၀၃၀၁)ကွက်ဖော်ထုတ်၍ မြေနေရာချထားပေးခဲ့

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၈)ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ကျင်းပရာ စက်မှုဇုန်ထုတ်လုပ်ခြင်း မရှိသည့် မြေကွက်များစီမံမှု၊ အိမ်နံရိုးအခြေခံဖွဲ့စည်းရေး၊ လေလံတင်ရောင်းချမှု၊ အသေးစား၊ အလတ်စား၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ မတည်ငွေရရှိရေး ဆောင်ရွက်မှု

ဆိုင်ရာ မေးခွန်းများမေးမြန်းဖြေကြားခဲ့ကြသည်။ သနပ်ပင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမြင့်ဦး၏ “ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စက်မှုဇုန်များတွင် မြေကွက်ပေါင်းမည်မျှဖော်ထုတ်ထားပြီး စက်မှုများတည်ဆောက်ခြင်းမရှိသည့် မြေကွက်များနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သို့စီမံထားသည်ကို သိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမျိုးအောင်က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီးအတွင်း စက်မှုဇုန်(၂၄)ခုတွင် မြေကွက်ဖော်ထုတ်ထားရှိမှုမှာ မြေကွက် ပေါင်း(၁၀၃၀၁)ကွက်ဖော်ထုတ်၍ မြေနေရာချထားပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်း မြေကွက်များအနက် စက်မှု၊ အလုပ်ရုံတည်ထောင်ပြီး လုပ်ငန်းလည်ပတ် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်မှုပဏိဋ္ဌာန်နှင့် ပူးပေါင်းပြီး ကုန်ပစ္စည်း(၅)မျိုးအတွက် (၅)နှစ်စီမံကိန်းချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၂) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၂) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)မှ ဦးစောမော်ထွန်း၏ “ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းမွှေးကို ဈေးကွက် ပိုမိုချဲ့ထွင်နိုင်ခြင်း ရှိမရှိနှင့် ဖျာပုံပေါ်ဆန်းမွှေးကို

ဈေးကွက်တွင်း ထိပ်ဆုံးနေရာ ပြန်လည်ရောက်ရှိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစီအစဉ်တို့ကို သိရှိလိုခြင်း” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားရာတွင် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်မှုပဏိဋ္ဌာန်နှင့်ပူးပေါင်းပြီး

အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ဆန်စပါး၊ ပဲမျိုးစုံ၊ ရေထွက်ပစ္စည်း၊ အထည်ချုပ် ပစ္စည်းနှင့် ရော်ဘာအစရှိသည့် ကုန်ပစ္စည်း (၅)မျိုးအတွက် (၅) နှစ်စီမံကိန်းချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဆန်စပါးကဏ္ဍ တိုးတက်စေရန်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများတွင် မိမိနိုင်ငံမှ ထွက်ရှိသည့် ဖျာပုံပေါ်ဆန်းနှင့် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

ပွိုင့် - ၁၄၆၈ တောင်ကုန်းအား တိုက်ခိုက်သိမ်းပိုက်၊ ကိုးကန့်သောင်းကျန်းသူများထံမှ လက်နက်ခဲယမ်းများနှင့် ပူးယစ်သေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၁၇

ပါစင်ကျော်ကျေးရွာနှင့် နယ်နိမိတ်မှတ်တိုင်အမှတ် ၁၃၇ ဆက်သွယ်ထားသော ကားလမ်းအား စိုးမိုးထားသည့် ပွိုင့်-၁၄၆၈ တောင်ကုန်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ စစ်ဗျူဟာအရ အရေးကြီးသော တောင်ကုန်းအချို့အား တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက မတ် ၁၆ ရက်နေ့ ညပိုင်းတွင် တိုက်ခိုက်သိမ်းပိုက်ရရှိခဲ့သည်။

မှတ်တိုင်အမှတ် ၁၃၇ သို့သွားသော ကားလမ်းမြောက်ဘက်ရှိ ကိုးကန့်သောင်းကျန်းသူအင်အားစုများ အခိုင်အမာ ခြေကုပ်ယူ ခံစစ်ပြင်ဆင်ထားသည့် ပွိုင့်-၁၄၆၈ တောင်ကုန်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ တောင်ကုန်းများအား တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက မတ် ၁၆ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းမှစတင်၍ လက်နက်ကြီးပစ်ကူရယူပြီး တိုက်ခိုက် ချေမှုန်းခဲ့ရာ တိုက်ပွဲများ ပြင်းထန်စွာဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ကိုးကန့် သောင်းကျန်းသူအင်အားစုများက မြေအနေအထား အသာစီး

ရယူ၍ ခံစစ်ကျင်းများတူးကာ လက်နက်ကြီး၊ လက်နက်ငယ်များဖြင့် ပြန်လည်ခုခံတိုက်ခိုက်ခဲ့သော်လည်း တပ်မတော်သားများ၏ ရွပ်ရွပ်ခွဲခွဲတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ည ၇ နာရီခန့်တွင် သောင်းကျန်းသူများ တောင့်ခံနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ မြောက်ဘက်နှင့် အရှေ့မြောက်ဘက်သို့ ဆုတ်ခွာသွားခဲ့ပြီး တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက ပွိုင့်-၁၄၆၈ တောင်ကုန်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ တောင်ကုန်းအချို့အား သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သည်။ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့

မြန်မာယူ - ၂၂ နှင့် ထိုင်းယူ - ၂၂တို့ ယနေ့ခြေစမ်းမည်

ရှိုင်း ထက် ဇော်

အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် မြန်မာယူ-၂၂ အသင်းနှင့် ထိုင်းယူ-၂၂ အသင်းတို့သည် မတ် ၁၈ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ဗန်ကောက်မြို့၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။



မြန်မာယူ - ၂၂ အသင်းနှင့် ဂျပန်ယူ - ၂၂ အသင်းတို့ မတ် ၁၁ ရက်က ခြေစမ်းကစားခဲ့စဉ်။

မြန်မာယူ-၂၂ အသင်းသည် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် မတ် ၁၃ ရက်ကတည်းက လေ့ကျင့်လျက်ရှိပြီး ခြေစမ်းပွဲနှစ်ပွဲကစားရန် စီစဉ်ထားသော်လည်း လာအိုအသင်းနှင့်ပွဲမှာ ဖျက်ပြယ်ခဲ့သောကြောင့် ထိုင်းနှင့်ပွဲသာ ကစားရခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာယူ-၂၂ အသင်းသည် ထိုင်းခြေစမ်းခရီးစဉ်မတိုင်မီက ဂျပန်နိုင်ငံတွင် လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်ပြီး မတ် ၁၁ ရက်က ဂျပန်ယူ-၂၂ အသင်းနှင့် ခြေစမ်းကစားခဲ့ရာ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့

ယနေ့ မာတိကာ စာဖတ်ရိုက်မြင့်မားရေး ပိုင်းဝန်းပေး စာမျက်နှာ - ၂ ရွေးကောက်ပွဲ၏ ပွင့်လင်းမြင်သာ သမာသမတ်ကျမှုကို မှတ်ကျောက်တင်ရန် အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများ ပူးပေါင်းပါဝင်ရန်လို စာမျက်နှာ - ၅

Advertisement for 'Forward' private school. Features the school logo, name 'Forward အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း', and contact information. Text includes: 'ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း' and 'FORWARD အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း'.

Advertisement for Teka kitchen appliances. Features images of kitchen cabinets, a sink, and a dishwasher. Text includes: 'High Technology in Your Kitchen', 'Germany Since 1924 Wir ♥ Küchen', and contact information for EMPIRE HOLDING CO., LTD.

Vertical text on the right edge of the page containing publication details and website information.